
 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (82) 
 
Kommunstyrelsen 2009-11-17  
 

 
Plats och tid Kommunhusets tingssal, tisdagen den 17 november kl 09.00 
 
Beslutande Ewa Engdahl (C), ordförande 
 Lars-Magnus Ek (C) 
 Kjell Front (C) 
 Roland Waern (M) 
 Marita Björkvall (KD) 
 Gunilla Schollin-Borg (MP) 
 Folke Karlsson (S) 
 Andreas Furuskog (S) 
 Jonas Erlandsson (S) 
 Magnus Gabrielsson (S) 
 Diana Bergenskans (S)  
   
 
 
 
 
Övriga deltagande  Joakim Malmdal, kommunchef 
 Anders Ivansson, kommunsekreterare 
 Anders Johansson, chef mjuksektor 
 
 
Utses att justera Lars-Magnus Ek (C) och Magnus Gabrielsson (S) 

 
 
Justeringens plats och tid.  Kommunhuset dagen måndagen kl. 15.00 
 
 
Underskrifter Sekreterare  ............................................................  Paragrafer 266 - 318 
  Anders Ivansson 

 
 Ordförande  ............................................................ 
  Ewa Engdahl (C) 
 
 Justerande    ........................................................................................ 
  Lars-Magnus Ek (C)    Magnus Gabrielsson (S) 
_________________________________________________________________________________________ 
 

ANSLAG/BEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 
Nämnd/Styrelse Kommunstyrelsen  

 
 
Sammanträdesdatum  2009-11-17  
 
 
Datum för anslags uppsättande   Datum för anslags nedtagande 
 
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset 
   
 
Underskrift   ............................................................ 
  Anders Ivansson 
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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 KS § 266   DNR: KU.2009.5  

 
 

Godkännande av föredragningslistan  
Ärende 35 utgår 
 
Kjell Front (C) vill veta hur frågan om chefstillsättningen för den hårda 
sektorn är tänkt att hanteras. 

Magnus Gabrielsson (S) undrar varför det inte går att komma åt handlingarna 
på andra datorer än ledamöternas kommundator. 

Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna föredragningslistan med de föreslagna ändringarna 
_____ 
 
 
Beslutsexpediering. 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 3 (82) 
 
Kommunstyrelsen 2009-11-17  
 

 
 KS § 267   DNR: KF.2009.31  

 
 

Budgetuppföljning Kommunstyrelsen 2009  
Högsby kommuns resultatprognos för 2009 visar på ett underskott på 363 tkr. 
Avvikelsen mot budget uppgår till totalt -1,5 mkr, vilket är en förbättring med 
630 tkr sedan föregående prognos. Av förbättringen kan 510 tkr härledas till 
driften medan 120 tkr avser finansieringen. 

De mest betydande differenserna mot budget beror på 
skatteunderlagsprognoserna som innebär ett underskott när det gäller 
skatteintäkter på 4,8 mkr samt överskott när det gäller de finansiella posterna 
på 5,0 mkr. Stora underskott inom sociala utskottet samt VA-verksamheten 
påverkar resultatet negativt. 

D R I F T B U D G E T Budget Prognos Avvikelse
(tkr) 2009 2009 2009
Kommunstyrelsen
varav: Kommmunledningsutskott 26 206 26 108 98
            Ofördelat sparbeting -175 -175 0
            Tekniskt utskott 18 253 19 388
                 varav VA-versamhet 215
            Ofördelat sparbeting 0
            Utbildningsutskott

-1 135 
-485 -700 

-1 237 -1 237 
112 495 111 195 1 300

            Ofördelat sparbeting 0 0 0
            Socialt utskott 124 470 125 749
            Ofördelat sparbeting 0
Överförmyndarnämnd 517 517 0
Revision 350 350 0
Valnämnd 190 95 95

Summa 276 623 283 402

-1 279 
-4 446 -4 446 

-6 779  
Prognostiserat utfall för 2009 avseende verksamheterna uppgår till -6,8 mkr, 
vilket innebär en förbättring jämfört med föregående prognos på 510 tkr. Det 
stora underskottet beror till stora delar på de ofördelade sparbeting (5,9 mkr) 
som beslutades av KF i november 2008. 

Tekniska utskottet prognostiserar ett budgetöverskridande på 2,4 mkr. Delar 
av beslutade sparåtgärder kommer av olika anledningar inte att kunna 
genomföras under innevarande år. Senareläggning av nedläggning av 
Fågelfors brandstation samt minskade VA-intäkter påverkar prognosen 
negativt. 

Utbildningsutskottet prognostiserar ett överskott på 1,3 mkr, vilket kan 
härledas till minskade kostnader samt ökade intäkter avseende 
interkommunala ersättningar. Sparbeting avseende lokalkostnader samt 
avvecklingskostnader för den kommunala musikskolan påverkar prognosen  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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KS § 267   DNR: KF.2009.31  

negativt medan minskade kostnader för material inom skola och förskola 
påverkar positivt. 

Ett stort underskott befaras inom sociala utskottet på grund av att kostnaderna 
för försörjningsstöd har ökat kraftigt samtidigt som nya ärenden tillkommit 
inom IFO-verksamheten. Tidigareläggning av personalåtgärder inom 
äldreomsorgen innebär att sociala utskottet uppnår beslutat sparpaket med 
marginal. 

Finansbudgeten för 2009 visar ett prognostiserat överskott på knappt 5,3 mkr 
vilket är en förbättring sedan föregående månads prognos med 120 tkr. 
Förändringen beror främst på högre avkastning på KLP-placeringarna. 

Skatteintäkterna beräknas ge ett underskott på 4,8 mkr medan statsbidragen 
ger ett mindre överskott. De finansiella posterna beräknas ge 5,0 mkr i 
överskott på grund av lägre räntekostnader samt högre avkastning på KLP-
placeringarna än budgeterat. Lägre arbetsgivaravgifter samt lägre premier för 
avtalsgruppförsäkring påverkar också finansbudgeten positivt.  

Avyttring av två fastigheter genererar realisationsförluster vilket påverkar 
finansbudgeten negativt. Förlikningen med företaget Accelerated Wireless 
ger ett underskott på grund av att utbetalt belopp inte motsvarar uppbokad 
fordran. 

Kommunstyrelsen beslutar 
att ta rapporten till protokollet 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Ekonomisk uppföljning - 0910.pdf  

 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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 KS § 268   DNR: KU.2009.25  

 
 

Yttrande över överklagande av fullmäktiges beslut ang lokaler till 
Migrationsverket  
Gunnar Hult har överklagat Kommunfullmäktiges beslut 2009-09-24 § 132 
till Länsrätten i Kalmar.  

Länsrätten förelägger Högsby kommun att yttra sig över de handlingar som 
finns i ärendet.  
_____ 
 
Kommunstyrelsen i Högsby kommun får härmed lämna följande svar i målet. 
 
Kommunstyrelsen yrkar att överklagandet avslås.  
Länsrättens dom i mål 274-09 innebar att det var fel av fullmäktige att inte 
handlägga ärendet, som fanns med på kungörelsen till sammanträdet. Själva 
ärendet fanns efter länsrättens dom alltså fortfarande kvar hos fullmäktige.  

Kommunstyrelsen har väckt det aktuella ärendet i fullmäktige. Enligt 6 kap. 
25 § kommunallagen måste fullmäktige besluta i ärenden som har väckts där. 
Därför beslutade kommunstyrelsen att återkalla ärendet och hemställa att 
fullmäktige skulle skriva av det från vidare handläggning. Återkallandet från 
styrelsens sida skedde eftersom den aktuella byggnationen pågår med stöd av 
det beslut som fullmäktige fattade den 19 december 2008, § 230 och som inte 
har överklagats. Inget ytterligare beslut behövdes från fullmäktiges sida.  

Fullmäktige har naturligtvis rätt att efter initiativ av styrelsen skriva av ett av 
styrelsen där väckt ärende, om det visar sig att inget fullmäktigebeslut 
fordras. 

Enligt 10 kap. 8 § kommunallagen får ett överklagat beslut upphävas endast 
om vissa i paragrafen upphävda förutsättningar är för handen som rör 
beslutets laglighet. Klaganden har inte förmått visa att beslutet skulle vara 
olagligt. Därmed ska överklagandet avslås.  

Kommunstyrelsen beslutar 
att ställa sig bakom förslaget till yttrande 

att paragrafen förklaras för omedelbart justerad 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
migrationsverk_ku2009_25.doc 2009-11-09 
Överklagande ang laglighetsprövning enl kommunallagen.pdf 2009-11-02 
 
Beslutsexpediering. 
Länsrätten i Kalmar län 
Akten 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 



 
HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 6 (82) 
 
Kommunstyrelsen 2009-11-17  
 

 
 KS § 269   DNR: KF.2009.131  

 
 

Antalet ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige vid val 2010  
Samtliga partier förutom Socialdemokraterna föreslår oförändrat antal 
ledamöter i kommunfullmäktige inför kommande mandatperiod. 
Socialdemokraterna föreslår en minskning med 10 ledamöter till 31 stycken. 
______ 

Jonas Erlandsson (S) yrkar att antalet ledamöter ska minskas med 10 
ledamöter till 31 stycken. 

Gunilla Schollin-Borg (MP) yrkar oförändrat antal ledamöter 

Ordförande ställer Jonas Erlandssons yrkande mot Gunilla Schollin-Borgs 
yrkande och finner att Gunilla Schollin-Borgs förslag har bifallits, varvid 
votering begärs. 

Följande propositionsordning godkännes: De som röstar för oförändrat antal 
ledamöter röstar ja, de som bifaller en minskning med 10 ledamöter till 31 
stycken, röstar nej. 

 Ja Nej 
Lars-Magnus Ek (C) x 
Kjell Front (C) x 
Roland Waern (M) x 
Gunilla Schollin-Borg (MP) x 
Marita Björkvall (KD) x 
Ewa Engdahl (C) x 
Folke Karlsson (S)  x 
Andreas Furuskog (S)  x 
Jonas Erlandsson (S)  x 
Magnus Gabrielsson (S)  x 
Diana Bergeskans (S)  x 

Röstningen utfaller med röstsiffrorna 6 mot 5. Kommunstyrelsen beslutar att 
bifalla Gunilla Schollin-Borgs (MP) yrkande 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att besluta 
att antalet ledamöter i kommunfullmäktige vid val 2010 ska vara oförändrat. 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Antalet ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige vid val 2010  
Remissvar LHK  
Remissvar SD ang ant ledamöter i KF  
politiskt organisation_till_KS.xls 2009-11-09 
Remissvar fr S ang antal ledamöter i KF.pdf  
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Remissvar KD  
Remissar FP  
politisk organisation_kU2009_131.doc 2009-11-09 
Remissvar M  
Remisssvar Mp ang ant ledamöter i KF  
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Kommunfullmäktige 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Parlamentariska beredningsgruppens förslag till politisk organisation 
inför kommande mandatperiod.  

• Förslaget bygger på två ersättare per ordinarie ledamot (d.v.s. 11 
ordinarie och 22 ersättare) i kommunstyrelsen. Vidare skall ordförandena 
i utskotten sitta som ordinarie ledamöter i kommunstyrelsen. 

• Överförmyndarnämnden upphör. Delegering sker till tjänsteman.  
• Kommunlednings utskottet minskas till 3 ledamöter. 
• Budgetberedningen skall bestå av ordförandena i de fyra utskotten (KLU, 

UU, TU, SU) samt KS vice ordförande, d.v.s. 5 ledamöter 
• En ökning av tjänstgöringsgraden för kommunstyrelsens vice ordförande 

med 16,2 % till 20 % motsvarar en utökad kostnad om 92 000 kr 
• En ökning av tjänstgöringsgraden för ordförande i sociala utskottet med 

3,9 % till 12,7 % motsvarar en utökad kostnad om 22 000 kr. 
• En ökning av tjänstgöringsgraden för ordförande i utbildningsutskottet 

med 5,4 % till 9,2 % motsvarar en utökad kostnad om 31 000 kr 
• En ökning av tjänstgöringsgraden för ordförande i tekniska utskottet med 

2,0 % till 5,8 % motsvarar en utökad kostnad om 11 000 kr,  
• Personalutskottets ordförande har inte något reglerat arvode idag, föreslås 

till 1,3 % á 7 000 kr. 

Förslag till beslut 
Parlamentariska beredningsgruppen föreslår ovanstående förändringar av den 
politiska organisationen inför kommande mandatperiod. Förslaget innebär 
kostnadsökningar motsvarande 134 000 kr jämfört med nuläget. 
Beredningsgruppen föreslår att finansieringen hänskjuts till 
budgetberedningens arbete med budget 2011-2013. 
______ 

Följande punkter diskuterades och lämnades till kommunledningsutskottets 
för vidare beredning. 

 Magnus Gabrielsson (S) yrkar att Högsby kommun skall återinföra en 
socialnämnd  

 Roland Waern (M) yrkar att överförmyndarnämnden, Högsby-Hultsfred-
överförmyndarförening samt länsstyrelsen skall vara remissinstans 
angående eventuell förändring av Överförmyndarnämnden 

 Gunilla Schollin-Borg (MP) yrkar avslag på kostnadsökningar om 
134 000 kr för den politiska organisationen  

 Gunilla Schollin-Borg (MP) föreslår en minskning av kommunstyrelsens 
ordförandes ersättning till 80 % om ersättning med 20% ska införas för 
ett oppositionsråd 

 Ewa Engdahl (C) yrkar att en utredning görs kring ett upplägg med 
förslagsvis 20 % till utskottsordförande samt kommunstyrelsens vice 
ordförande där det ingår vissa sammanträdesarvoden,  
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 Ewa Engdahl (C) yrkar på att ta fram statistik för en 5-årsperiod tillbaka i 
tiden avseende vad de politiska arvodeskostnaderna har varit.  

 Ewa Engdahl (C) yrkar på att en specificering av vad som ska ingå i de 
fasta arvodena tas fram 

 Jonas Erlandsson (S) med instämmande av Folke Karlsson (S) hävdar att 
Högsby kommun skall satsa ytterligare medel på den politiska 
organisationen 

Kommunstyrelsen beslutar 
att ärendet återremitteras till kommunledningsutskottets för beredning 
_____ 
 

 

Beslutsunderlag. 
politiskt organisation_till_KS.xls 2009-11-09 
politisk organisation_kU2009_131.doc  
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Kommunledningsutskottet  
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Yttrande över överklagat beslut, försäljning av brandstationen i 
Fågelfors  
Berno Ström, har inkommit med ett överklagande till Länsrätten daterat 2009-
10-09 avseende försäljning av brandstation i Fågelfors. 
 
Kommunstyrelsen yrkar att överklagandet lämnas utan bifall.  
Bakgrunden är att kommunstyrelsen 2009-09-29 beslutade följande: 
 
KS § 264   DNR: KU.2009.255  
Försäljning av brandstationen i Fågelfors, Stora Klobo 1:174   
Kommunchefen redovisar inkomna anbud och förslag till köpare av Fågelfors 
brandstation.  
 
Yrkande 
Folke Karlsson (s) yrkar med instämmande av Kjell Front (C) avslag till 
kommunchefens förslag. 
-------------- 
Kommunstyrelsens ordförande finner att Folke Karlssons avslagsyrkande 
vunnit. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
Kommunchefen meddelar mäklaren att en ny anbudsrunda skall göras. 

Innebörden av detta är att kommunstyrelsen ännu ej har avyttrat fastigheten 
utan att en ytterligare anbudsrunda skall tillämpas. Anledningen härtill är att 
ytterligare sondera marknaden på intressenter till fastigheten. Det står fritt för 
alla att åter igen lämna in intresseanmälan på fastigheten. 

Det finns ingen författningsbestämmelse som hindrar att kommunstyrelsen på 
nytt begär in anbud på fastigheten. I sitt överklagande har inte Ström visat på 
någon olaglighet som kan föranleda att kommunstyrelsens beslut ska 
upphävas. Överklagandet ska således avslås.  

Kommunstyrelsen beslutar 
att ställa sig bakom förslaget till yttrande 

att paragrafen förklaras för omedelbart justerad 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Skrivelse 2009-10-15 
Överklagande försäljning av brandstationen i Fågelfors  
 
Beslutsexpediering. 
LÄNSRÄTTEN I KALMAR LÄN 
Akten 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Fyllnadsval till kommunledningsutskottet efter Mona Svensson (M)  
Mona Svensson (M) avsade sig 2009-04-18 uppdraget som ledamot i 
kommunledningsutskottet att gälla fr.o.m. den 15 augusti. 

Kommunstyrelsen beslutar 
att som ledamot i kommunledningsutskottet efter Mona Svensson (M) utse 
Monica Olsberg (M) 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Avsägelse från politiska uppdrag, Mona Svensson  

 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Monica Ohlsberg 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Redovisning av politikernas externa uppdrag   
De flesta politiker och tjänstemän deltar i olika nätverk och innehar externa 
uppdrag av olika slag. Detta är berikande både för den enskilde och för 
Högsby kommun. Genom att delta i olika gränsöverskridande konstellationer 
utökas kunskapen om världen utanför Högsby kommun och det är positivt 
såväl i det politiska arbetet som i arbetslivet. För att skapa en bild av vilka 
organisationer och nätverk som Högsby kommuns politiker och tjänstemän är 
representerade i, samt för att på ett bättre sätt ta vara på det som dessa 
uppdrag kan tillföra Högsby kommun, genomförs nu en kartläggning. De 
politiska ledamöterna rapporterar sina uppdrag i särskild rapportblankett som 
lämnas till kommunkansliet. Motsvarande uppgifter för tjänstemännen 
administreras av kommunchefen. 

Kommunstyrelsen beslutade 2009-09-15 
att kommunstyrelsens ledamöter lämnar rapport om externa uppdrag och 
deltagande i nätverk till kommunkansliet senast den 29 oktober 2009 

att kommunchefen ansvarar för att en kartläggning av tjänstemännens externa 
uppdrag och nätverk genomförs 

att en samlad redovisning lämnas på kommunstyrelsen i november 2009 

Kommunstyrelsen beslutar 
att ledamöter i kommunstyrelsen ska lämna skriftlig rapport i bifogad mall 
om externa uppdrag och deltagande i nätverk  

att rapporterna lämnas till kansliet inför kommunstyrelsens sammanträde i 
januari 2010 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Blankett externa uppdrag 2009-11-11 
Småkom_EE_Externt_uppdrag.doc 2009-11-11 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Samtliga KS ledamöter 
Akten  
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Ansökan om medel till byte av liftlinor till skidliften, Aboda Klint, 
Allgunnen-Sinnerbo byutvecklingsgrupp  
Allgunnen Sinnerbo Byutvecklingsgrupp arrenderar sedan 2003 Aboda Klint 
med de anläggningar som tillhör området i form av toppstuga, utsiktstorn 
samt skidbackar och bad mm. Arrendet löper under en 10-årsperiod. Antalet 
besökare under ett år är nu ca 25 - 30 000 personer. Detta genererar ca 2,5 
årsarbeten om man inräknar både café och yttre verksamhet i naturreservatet. 
Under vintersäsongen lägger föreningens medlemmar ned i runda tal 2 500 
ideella timmar. Redan på mitten av 90-talet startade föreningen sommarcafé i 
toppstugan och en rad helgaktiviteter genomfördes i anslutning till detta. Ett 
utkikstorn har byggts med till största delen ideella krafter och med bred 
uppställning från företagen i närområdet. 

Övernattningsstugor och grillstuga är bekostade av föreningen och av privata 
medel och de kompletterar utbudet på Aboda Klint. Under 2006-07 lades ett 
mycket stort antal ideella timmar ned på utbyggnaden av toppstuga och 2008 
byggde och bekostade Allgunnen Sinnerbo Byutvecklingsgrupp en toalett vid 
Klevens badplats för ca 65 000 kr. Vad det gäller skidanläggningen har 
föreningen sedan 2003 lagt stora resurser både ekonomiskt och i form av 
arbetsinsatser under de år som gått. Inledningsvis fick vi renovera 
kommunens pistmaskin och byta ca 250 bandtungor, däck och fälgar som var 
sönderskörda. Bland investeringarna som föreningen bekostat märks 8 
snökanoner för sammantaget ca 200 000 och snöspröt för 30 000 kr samt 
medbringare till stora liften för 240 000 kr. Hyrskidor och pjäxor har köpts in 
för 120 000 kr. 
Vad det gäller driften så har vi köpt och installerat ett dieseldrivet kraftverk 
på 185 kW till en kostnad av 45 000 kr och till detta har vi monterat kablage 
och central för 40 000 kr. 

Detta ar ett axplock av det som Allgunnen Sinnerbo Byutvecklingsgrupp 
sysslat med under de år som gått. Inför vintersäsongen 2009-10 har företaget 
Inspecta provat linan i den stora skidbacken. Detta har resulterat i en rapport 
där det anges att linan ej godkänns och att den därmed måste bytas ut. Enligt 
inkommen offert från Poma Sverige AB uppgår kostnaden för material mm  
till 68 350 kr +moms. Allgunnen Sinnerbo Byutvecklingsgrupp ansöker 
härmed om kommunens stöd för byte av liftlinan. Se bifogad offert 

Kommunledningsutskottet föreslår 
att kommunstyrelsen beviljar ett bidrag om 50 000 kronor till Allgunnen 
Sinnerbo Byutvecklingsgrupp för byte av liftlinor till skidliften i Aboda samt  

att finansiering sker via investeringskontot ”Aboda Klint” 2009. 
______ 
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Folke Karlsson ställer frågan om kommunen har insyn i 
byutvecklingsgruppens bokslut och yrkar på att genomgång görs till 
halvårsskiftet 2010.  

Kommunchefen meddelar att ansvaret för detta ligger på fritidschefen, 
redovisning skall ske till utbildningsutskottet. 

En diskussion kring tolkningen av arrendeavtal mellan Högsby kommun och 
Allgunnen- Sinnerbo Byutvecklingsgrupp uppstod.  

Punkten ajournerades över lunchuppehållet. 

Gunilla Schollin Borg (MP) yrkar bifall till kommunledningsutskottets 
förslag. 

Kommunstyrelsen beslutar 
att kommunstyrelsen beviljar ett bidrag om 50 000 kronor till Allgunnen 
Sinnerbo Byutvecklingsgrupp för byte av liftlinor till skidliften i Aboda samt  

att finansiering sker via investeringskontot ”Aboda Klint” 2009. 

att fritidschefen ansvarar för att en redovisning av Allgunnen Sinnerbo 
Byutvecklingsgrupps ekonomin görs till utbildningsutskott i juni 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Ansökan om medel för byte av linor Aboda Klint.pdf 2009-10-16 

 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Allgunnen Sinnerbo Byutvecklingsgrupp 
Fritidschefen 
Utbildningsutskottet 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Samordnad upphandling av miljöansvarsförsäkring  
Miljöansvarsförsäkringen gäller för skadeståndsskyldighet för personskada, 
sakskada och ren förmögenhetsskada, som den försäkrade kan åläggas enligt 
Miljöbalken ex. vis: 
• Gradvisa, plötsliga och oförutsedda skador 
• Sanerings- och återställandekostnader samt person- och sakskador på såväl 

egen som tredje mans egendom 
• EU-direktivets primära, förebyggande och kompenserande åtgärder 
• Utrednings- och rättegångskostnader 

Miljöansvarsförsäkringen gäller inte för: 
 miljöskada, som vid försäkringens ikraftträdande var känd eller borde 

vara känd av företags- eller driftsledning hos den försäkrade 
 miljöskada till följd av tillfälligt fel i den mån ersättning kan betalas från 

allmän ansvarsförsäkring om sådan tecknats eller hade kunnat tecknas 
 miljöskada, som är en följd av sprängningsarbete, markarbete eller 

grundarbete såsom schaktning, pålning, packning eller spontning 
 miljöskada, som orsakats genom åsidosättande av föreskrifter i lag eller 

tillståndsbeslut, såvida inte den försäkrade kan visa att dennes företags- 
eller driftsledning varken haft eller borde haft kännedom om 
åsidosättandet 

 ren förmögenhetsskada i form av minskning av värdet på eller 
inskränkning i framtida nyttjande av fastighet 

 kostnad för sanering i skadeförebyggande syfte. 

Två anbud är inlämnade XL och AIG 
Bedömningen av kvalitetskriterier ger båda samma poäng 

Utvärderingen av premiesammanställningen ger en tydlig övervikt för AIG, 
slutpoängen blir, XL 63 p och AIG 100 p 

Kommunstyrelsen beslutar 
att utse AIG till försäkringsgivare för kommande avtalsperiod 

att välja självrisk 100 000 SEK. 

att välja försäkringsbelopp 25 MSEK. 

att miljöansvarsförsäkringen finansieras ur kontot för försäkringar 
_____ 

Beslutsunderlag. 
Miljöansvarsförsäkring utvärdering.pdf  
Miljöansvarsförsäkring samordnad upphandling.pdf  
 
Beslutsexpediering. 
Marsh AB 
Akten 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Remissvar - Vindbruksplan för Mönsterås kommun  
Mönsterås kommun har tagit fram en kommuntäckande vindbruksplan i syfte 
att undersöka möjliga platser för utbyggnad av vindkraft i Mönsterås 
kommun. Planen och tillhörande miljökonsekvensbeskrivning är nu i 
utställningsskedet.  

Högsby kommun finner att handlingarna är väl genomarbetade och har därför 
inga invändningar mot Mönsterås vindbruksplan.  

Särskilt positivt ser Högsby kommun på att kommuninvånare såväl från 
Mönsterås kommun som angränsande kommuner redan i ett tidigt 
planeringsskede involverats i planarbetet och haft möjligheter att lämna 
synpunkter vid workshops och enkätundersökningar. 

Fem av de möjliga vindkraftsområden som pekas ut i Mönsterås 
vindkraftsplan befinner sig inom ett avstånd på 2 km till Högsby 
kommungräns. Som grannkommun välkomnar Högsby kommun att bli 
kontaktat i ett tidigt planeringsskede ifall frågan om vindkraftsetablering i 
något av dessa områden blir aktuellt.  

Kommunledningsutskottets föreslag 
att anta förslaget till yttrande som sitt eget att överlämna till Mönsterås 
kommun. 
_____ 

Kommunstyrelsen beslutar 
att bifalla kommunledningsutskottets förslag 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Vindbruksplan Mönsterås rev 090902.pdf  
Mönsterås MKB till Vindbruksplan 090811.pdf  
Kungörelse vindbruksplan.pdf  
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Mönsterås kommun 
Akten 
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Kommuner och regioner i internationellt klimatarbete  
Tillsammans med vår internationella organisation UCLG och dess europeiska 
sektion CEMR verkar SKL. för att nästa internationella 
klimatöverenskommelse tydligt ska referera till kommuner och regioner som 
nyckelpartners och viktiga aktörer i klimatarbetet. Det är viktigt för fortsatt 
arbete, representation, stöd och tillgång till finansiering.  

Att skriva på World Mayors and Local Governments Protection Agreement 
World Mayors and Local Governments Protection Agreement är en global 
överenskommelse som utvecklats av och för kommuner. Vår internationella 
paraplyorganisation UCLG (United Cities and Local Governments) önskar 
påskrifter från så många kommuner och regioner som möjligt för att lämna 
fram den som en viljeyttring om kommuners engagemang och åtagande för 
minskad klimatpåverkan vid FN:s klimatkonferens i Köpenhamn i december 
2009. SKL har själv skrivit på överenskommelsen och vill sprida kännedom 
om den till Er så att Ni kan överväga en påskrift. 

Överenskommelsens huvudinriktning är att hålla klimatförändringen inom 2 
grader och minska utsläppen till 2050 med 60 procent globalt samt 80 procent 
för I-länder. Den innehåller även åtaganden för att minska utsläpp, 
implementera ramverk, bygga hållbar ekonomi, utföra åtgärder och 
förespråka lokalt deltagande i internationella klimatförhandlingar. Den har 
karaktären av en viljeyttring och innehåller inte åtaganden som ska följas upp. 

Borgmästaravtalet -ett samarbete för Er? 
Borgmästaravtalet (Covenant of Mayors) är EU-kommissionens initiativ för 
kommuner som vill gå längre än EU:s målsättningar att minska utsläppen av 
växthusgaser med 20 procent till 2020. I Sverige har Göteborg, Linköping, 
Malmö, Stockholm, Växjö och Örebro skrivit på och fler har tagit beslut om 
detta.  

Borgmästaravtalet inkluderar åtaganden såsom antagandet av en plan som ska 
sändas in och uppdateras, rapportering, energidagar för medborgarna samt 
medverkan i årlig konferens. SKL har beslutat att också stödja detta initiativ 
och vill uppmärksamma Er på möjligheten att delta i detta samarbete. 

Den 10 november i Linköping planeras en ceremoni för fler kommuner, 
landsting och regioner som undertecknat borgmästaravtalet, i samband med 
det nationella arbetsmötet för kommunerna inom Energimyndighetens 
program Uthållig kommun. Ett annat ceremoniellt tillfälle ges i Bryssel i mars 
2010. 

Klimatstafetten 
Ytterligare en möjlighet att visa engagemang i klimatfrågan är 
Klimatstafetten som genomförs av Naturskyddsföreningen för att samla stöd  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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KS § 277   DNR: KU.2009.253  
för ett kraftfullt globalt klimatavtal i Köpenhamn. Inriktningen är att I-
länderna tillsammans ska minska sina utsläpp av växthusgaser med minst 40 
procent till 2020 och kraftfullt öka sitt stöd till klimatinsatser i 
utvecklingsländerna. 
________ 

Kommunen är engagerad i Uthållig kommun och har med de knappa resurser 
som finns avsatta för övergripande miljöarbete ingen möjlighet att gå med i 
flera stora åtagande om inte nya resurser tillskapas. 

World Mayors and Local Governments Protection Agreement innehåller inte 
åtaganden som ska följas upp utan är bara att man ställer sig bakom 
viljeyttringen att gå längre än EU:s målsättningar att minska utsläppen av 
växthusgaser med 20 procent till 2020. 

Borgmästaravtalet inkluderar åtaganden såsom antagandet av en plan som ska 
sändas in och uppdateras, rapportering, energidagar för medborgarna samt 
medverkan i årlig konferens. 

Naturskyddsföreningens kampanj Klimatstafetten innebär inte några åtagande 
utan mera att man stödjer kampanjen. Eftersom det är upplagt som en stafett 
så ”pinnen” skickas vidare om kommunen går med. 

Kommunledningsutskottet föreslår 
att ställa sig bakom World Mayors and Local Governments Protection 
Agreements viljeyttring. 

att stödja Naturskyddsföreningens kampanj Klimatstafetten och skicka 
stafettpinnen vidare till Företagarna i Högsby kommun 

att inte skriva på Borgmästaravtalet 
_____ 

Vid den nationella konferensen med Uthållig kommun den 10-11 november i 
Linköping signerade ytterligare 25 kommuner i Sverige det sk 
”Borgmästaravtalet”. Totalt 31 kommuner i Sverige är nu anslutna till 
upplägget. Bland dessa finns även små kommuner som Jokkmokk och Aneby. 
Avtalet kan ses som ett sätt att ytterligare sätta fokus på miljö, energi och 
klimatfrågorna genom att beskriva de mål som kommunerna slagit fast. 
Kommunens image stärks och kontaktytorna vidgas genom att delta i detta 
upplägg. Kommuner som skriver under Borgmästaravtalet åtar sig att ta fram 
och genomföra en åtgärdsplan för hållbar energi inom sina verksamheter, 
samt rapportera till kansliet för Borgmästaravtalen om genomförandet. De 
kommuner som redan deltar i Uthållig kommun kan använda sig av i stort sett 
samma underlag i Borgmästaravtalet.  

Åtagandet under Borgmästaravtalet ger kommunerna en möjlighet att 
profilera sig utåt genom sitt arbete för minskade koldioxidutsläpp. 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Efter samtal med företrädare för Energikontor Sydost framkom att de kan 
agera koordinator och vara ett stöd i arbetet med Borgmästaravtalet under 
förutsättning att minst tre mindre kommuner inom energikontorets 
verksamhetsområde ansluter sig. Förslagsvis en kommun från Kalmar län en 
från Blekinge och en från Kronobergs län. 

Kommunstyrelsen beslutar 
att ställa sig bakom World Mayors and Local Governments Protection 
Agreements viljeyttring. 

att stödja Naturskyddsföreningens kampanj Klimatstafetten och skicka 
stafettpinnen vidare till Företagarna i Högsby kommun 

att underteckna Borgmästaravtalet under förutsättning att två andra 
kommuner i regionen samverkar med Högsby kommun i frågan 

att Energikontor Sydost finns med som koordinator och stöd för kommunerna 
_____ 
 
 
 

Beslutsunderlag. 
Kommuner och regioner i internationellt klimatarbete  
Lista att skriva under.pdf 2009-10-09 
World Mayors and Local Governments Protection Agreement.pdf 2009-10-09 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Kommunledningsstaben 
Miljösamordnaren 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Taxor för dricksvatten och radonprovtagning 2010   
Enligt ett beslut som togs under tidigt 80-tal av dåvarande 
hälsovårdsnämnden får permanentboende med spädbarn under 6 månader 
analys av vatten från egen brunn gratis. Miljö- och byggnadsnämnden 
beslutade 1999-05-19 att anta en ny policy för debitering av 
vattenanalyskostnader för enskilda brunnar. För att få grattis vattenanalys 
skall personen vara permanentboende på fastigheten, vänta barn eller ha barn 
under ett år som bor permanent på fastigheten eller ha barn under fem år som 
bor permanent på fastigheten och skäligen misstänka förhöjda halter av 
ämnen/mikroorganismer som kan ge hälsomässig anmärkning. ex. vis radon. 
De analyser som omfattas är en fullständig bakteriologisk och en kemisk. 

Vid den senaste upphandlingen av analystjänster för dricksvatten så ökade 
kostnaden för analysen från 600 till 1 250 kronor. Antalet prover per år 
uppgår till ca 15 styck. 

Barnvattenprover behöver inte vara lika omfattande som en fullständiganalys. 
I vattenanalysen är det tillräckligt med att det ingår det som är viktigast för 
små barn – Escherichia coli, koliforma bakterier, antal mikroorganismer vid 
22° C, nitrat, nitrit, flourid och koppar. Om analysen avser en borrad brunn 
bör också radon ingå. Det är också lättare för fastighetsägaren att förstå 
analysen. 

Priset för ett sådant barnvattenprov är 525 kronor exkl. moms. 
_______ 

Myndighetsnämnden beslutade 2005-09-08 MN § 49 att ta ut en avgift för 
hantering och mätning av radon med mätdosa på 250 kronor/fastighet och 
provtillfälle. 

Radonmätningar ska ske under perioden oktober – april och då med s.k 
mätdosa. Kommunens förmedlar idag mätdosor från mätföretagen till 
fastighetsägaren. Fördelen med detta är att vi då får en kopia på mätningen 
och kan då följa upp fastigheterna med förhöjda radonvärden 

En mätning med mätdosa kostar 260 – 330 kronor exkl. moms beroende på 
antal. I dag debiterar kommunen 250 kronor för de mätningar som vi 
förmedlar, det har rört sig om ca. 15/år. 

Myndighetsnämnden föreslår Kommunfullmäktige besluta 
att permanentboende som väntar barn eller har barn under ett år får ett 
analysprov av vatten från egen brunn gratis. 

att analysen omfattar E-coli, koliforma bakterier, antal mikroorganismer vid 
22° C, nitrat, nitrit, flourid och koppar. 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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att ta ut en avgift för hantering och mätning av radon med mätdosa på 300 
kronor/fastighet och provtillfälle. 

Kommunstyrelsens beslutar föreslår Kommunfullmäktige besluta 
att permanentboende som väntar barn eller har barn under ett år får ett 
analysprov av vatten från egen brunn gratis. 

att analysen omfattar E-coli, koliforma bakterier, antal mikroorganismer vid 
22° C, nitrat, nitrit, flourid och koppar. 
att ta ut en avgift för hantering och mätning av radon med mätdosa på 300 
kronor/fastighet och provtillfälle. 
_____ 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Kommunfullmäktige 
Myndighetsnämnden 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Utomplansvägar   
Tekniska Utskottet § 60 2009-08-19 

Tekniska utskottets förslag till beslut 
Revidering av TU § 24 av den 23/2 2009. 

Att tekniska utskottet upphäver kommunfullmäktiges beslut taget 2001-09-27 
§ 128 

Att till vägsamfällighet som åtnjuter statsbidrag utbetala ett kommunalt 
driftsbidrag. 

Att det kommunala driftsbidraget beräknas på av Vägverket framräknad 
driftskostnad. 

Att det kommunala driftsbidraget föreslås i nuläget utgå med 40 % av den av 
Vägverket framräknade totala driftskostnaden, resterande 60 % utbetalas av 
Vägverket. 

Att driftbidraget innefattar både sommar- och vinterväghållning. 

Att ”utfartsvägar” understigande 200 meter ej erhåller någon kommunal 
ersättning. 

Att ”utfartsvägar” mellan 200-1000 meter beviljas en fast kommunal 
ersättning på 1000 kronor per år och väg. 

Att ”utfartsvägar” mellan 500-1000 meter beviljas ett kommunalt driftsbidrag 
baserat på av Vägverket framräknad driftskostnad för vägsamfälligheter. 
________ 

För att underlätta bildandet av vägsamfälligheter kan EU-stöd för kostnaden 
för förrättningen sökas hos Länsstyrelsen, som längst till och med 2013. För 
att ytterligare underlätta bildandet av vägsamfälligheter föreslår Tekniska 
utskottet; 

Att under en period, 2009-2013, underlätta bildandet av vägsamfälligheter. 

Att Högsby kommun som mest ersätter bildaren med 20 % av 
förrättningskostnaden under tiden 2009-2013. 

Att detta stöd tas bort när samtliga förrättningar är genomförda eller senast 
2014. 

Att för ”utfartsvägar” finns en ansvarig som företräder samtliga parter längs 
utfartsvägen. 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Alla investeringar i vägar prövas i varje enskilt fall, efter särskild ansökan hos 
KS. 
_____ 

Kjell Front föreslår att frågan om utfartsvägars skötsel bör förtydligas. 

Kommunstyrelsen beslutar 
att återemittera ärendet till tekniska utskottet för vidare handläggning 

ärendet tas åter upp i kommunstyrelsen i januari 2010 
_____ 

Beslutsunderlag. 
091015_Vägsamfälligheter_kalkyl.xls 2009-11-09 
Karta utfartsvägar  
TU § 60 2009-08-19 2009-09-24 
komm-bidragsvägar.pdf 2009-11-04 
TU § 36 2009-04-15 2009-06-10 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Tekniska Utskottet  
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Besvarande av medborgarförslag "Årets arbetsplats"  
Detlef Sannemüller, Bohult, Berga föreslår att ett pris till ”Årets 
arbetsplats” inom kommunens arbetsplatser införs. Om prissumman 
är intressant kan det leda till mycket trevligare arbetsplatser där folk 
mår bra och mindre sjukskrivningar. Det kan vara cheferna som 
lämnar in förslag och kommunstyrelsen som väljer ut arbetsplatsen. 
Det borde finnas några kriterier och intervjuer av de berörda 
anställda som ligger till grund för beslutet. 
_______ 

Vikarierande personalchef Gunilla Jäghagen har upprättat ett 
yttrande till kommunstyrelsen daterat 2006-12-28. ”Förslaget har 
lämnats av en av Högsby kommuns anställda, som tror att priset kan 
leda till mycket trevligare arbetsplatser och mindre sjukskrivningar. 
Alla förslag med denna goda intention bör prövas! 

Priset borde därför ges till den arbetsplats som under året 
åstadkommit att Högsby kommun i allmänhetens ögon anses som 
den goda arbetsplatsen.” 

I kommunen har det under året inträffat flera mycket tragiska 
händelser, som tyvärr har lett till att kommunnamnet fått en mindre 
positiv klang. 

Kommunledningsutskottet ställde sig 2007-01-10, § 6, positiv till 
förslaget, men ansåg att priset inte behöver innehålla pengar, utan 
endast bestå av en utmärkelse.  

Utnämningen kan gälla både offentliga och privata arbetsplatser. 

Förslag på ”Årets arbetsplats” lämnas in av anställda, ej av chefen. 

Mittpunkt föreslås sköta handläggning och utdelning av ”Årets 
arbetsplats”-pris. 
______ 

Kommunstyrelsen beslutade 2007-01-30, § 19, att återremittera 
ärendet för beredning enligt förslagsställarens intention. 

Personalutskottets beslut 
Personalutskottets synpunkt är att om kommunen ska delta i att genomföra 
förslaget ”Årets arbetsplats” i Högsby ska det avse kommunens egna 
arbetsplatser. Men om Mittpunkt ska hantera frågan är det självklart upp till 
dem att hantera frågan som de önskar. 
_____ 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Kommunstyrelsen beslutar 
att återremittera medborgarförslaget till Personalutskottet för vidare 
handläggning i samråd med förslagsställaren. 
_____ 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Personalutskottet  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Besvarande av medborgarförslag - demokratifrågor på kommunens 
hemsida  
Medborgarförslaget är inlämnat av Inger Gustavsson (S). 

Medborgarförslaget föreslår att det på kommunens hemsida inrättas en ruta 
för ”Månadens fråga”.  
Månadens fråga handlar om att genomföra en enkel enkät med två 
svarsalternativ (ja eller nej) och möjlighet att skriva kommentarer till svaret. 
Enkäten ska publiceras på kommunens publika webbplats på förstasidan. 

Det ingår enkät-verktyg i kommunens IT-system för uppföljning av 
verksamheternas målstyrning "Cockpit". Kommunen innehar en 
kommunlicens vilket medför att inga licenskostnader tillkommer för enkäten 
"Månadens fråga". 

Bifogad bild visar ett förslag hur detta kan se ut på förstasidan. 

Ekonomiska konsekvenser 
Enligt webbmaster för www.hogsby.se kan funktionen på hemsidan införas 
utan att det tillkommer några kostnader för kommunen. 

Systemförvaltare för Cockpit och personalchef har internt inom kommunen 
genomfört enkäter via verktyget och innehar kompetens kring hur 
programmet fungerar. 

Kommunledningsutskottet föreslår 
att besluta om att nyttja enkät-verktyget i Cockpit för att skapa funktionen på 
förstasidan. 

att ansvarig för att underhålla frågor och inkomna svar är 
kommunfullmäktiges presidium med ordförande som ansvarig, enligt 
medborgarförslag Månadens fråga  

att ansvarig för utbildning och för service/support av enkät-modulen utse 
Systemförvaltare Cockpit 

att ansvarig för tekniskt införande av funktionen på förstasidan utse 
Webbmaster/IT-strateg 

Kommunstyrelsens beslutar föreslår kommunfullmäktige besluta  
i enlighet med kommunledningsutskottets förslag 
_____ 

Beslutsunderlag. 
Skrivelser  
Beslutsexpediering. 
Kommunfullkäktige 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Besvarande av motion angående hörslinga i Mistelns lokaler  
Sverigedemokraterna har 2008-11-21 genom Sven-Erik Karlsson och Berndt 
Limegård inlämnat motion om montering av hörslinga i Mistelns lokaler. 

Hörslinga är monterad under hösten 2009. Kontakt har också tagits med 
Hörselskadades förening i Högsby för att informera dem om frågan. 

Utbildningsutskottets förslag 
att motionen anses besvarad med ovanstående information 

Kommunstyrelsens beslutar föreslår kommunfullmäktige besluta  
att meddela motionärerna att hörslingan är monterad under hösten 2009 

att motionen därmed är besvarad 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Motion SD  
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Kommunfullmäktige 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Besvarande av motion angående resursteam  
Socialdemokraterna motionerade i Kommunfullmäktige 2009-01-29 om 
tillskapande av resursteam i Högsby kommun.  

Landstinget har under en tid visat intresse för att införa en Familjecentral i 
kommunen. Motionen är en variant av en Familjecentral.  
Arbetet med Familjecentral har pågått under våren 2009. Under sommaren 
lades arbetet ”på is”. Landstinget meddelade att det ekonomiska läget var 
sådant att ett införande inte kunde genomföras under hösten. Man är 
angelägen om att fortsätta det påbörjade arbetet med att få en Familjecentral 
till stånd. Även kommunens ekonomiska läge är ansträngt, varför ett uppehåll 
i arbetet var lämpligt från båda parter. 

Socialutskottets förslag 
att tillskapande av resursteam tas i beaktande i arbetet med införandet av en 
Familjecentral.  

Kommunstyrelsens beslutar föreslår kommunfullmäktige besluta  
att tillskapande av resursteam tas i beaktande i arbetet med införandet av en 
Familjecentral.  

att motionen därmed anses besvarad 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Motion resursteam.pdf  
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Kommunfullmäktige 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Besvarande av motion angående diplomering av Högsby som "Fairtrade 
City"  
Motionen är inlämnad av Folkpartiet Liberalerna. 

Kommunfullmäktige beslutade 2008-03-27, § 51, att remittera motionen till 
kommunstyrelsen för beredning. 

Kommunledningsutskottet föreslog kommunstyrelsen 2008-05-14, § 80, att 
Högsby kommun för närvarande inte har resurser att uppfylla intentionerna i 
motionen varför den avslås. 

Kommunstyrelsen beslutade 2008-06-19, § 122, att motionen återremitteras 
för en översiktlig kostnadsberäkning för en eventuell diplomering av Högsby 
kommun som ”Fairtrade City”. 

Kommunledningsutskottet föreslår 
att avslå motionen på grund av det ansträngda ekonomiska läge som råder i 
kommunen 
_____ 

Gunilla Schollin-Borg yrkar på att en ”Fairtrade” -produkt tas med vid nästa 
livsmedelsupphandling 

Ordförande ställer Gunilla Schollin-Borg (MP) yrkande mot bifall eller avslag 
och finner att kommunstyrelsen avslagit yrkandet. 

Kommunstyrelsen beslutar 
att avslå motionen på grund av det ansträngda ekonomiska läge som råder i 
kommunen 

att motionen därmed anses besvarad 
_____ 

Gunilla Schollin-Borg (MP) och Ewa Engdahl (C) reserverar sig mot beslutet 
att vid nästa livsmedelsupphandling inte ta med en ”Fairtrade” produkt. 

Beslutsunderlag. 
Motion  

 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Kommunfullmäktige 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Besvarande av motion angående bidrag till Mittpunkt Högsby  
Sven-Erik Karlsson (SD) har lämnat in en motion, 2009-09-24, gällande att 
kommunen skall bistå med mer resurser till Mittpunkt Högsby. 

Kommunchefens svar på motionen: 
Kommunstyrelsen beslutade 2009-09-29, § 261, att skjuta till ytterligare 
medel (ca 40 000 kr) till Mittpunkt Högsby upp till taknivån om 100 000 kr 
för verksamhetsåret 2009.  

Ekonomiska konsekvenser 
Kommunens rörelseresultat försämras med knappt 40 000 kr för 2009. 

Kommunstyrelsens beslutar föreslår kommunfullmäktige besluta  
att godkänna kommunchefens svar på motionen 

att motionen därmed anses besvarad 
_____ 
 
 

Beslutsunderlag. 
KF § 152 2009-09-24 2009-10-01 

 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Kommunfullmäktige 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Överenskommelse om mottagande av flyktingar och andra 
skyddsbehövande  

Socialutskottets förslag 
Sociala utskottet finner ingen anledning att förändra innehåll och volym i en 
ny överenskommelse om mottagning av flyktingar och andra 
skyddsbehövande under 2010. 
______ 

Diskussioner fördes kring den framtida flyktingverksamheten samt den ny 
lagstiftning som är på gång, vilken kommer att flytta ansvaret från kommunen 
till arbetsförmedlingen. 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
att ställa sig bakom socialutskottets förslag 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Ek aspekter på mottagande av flyktingar.xls  
Mottagande av flyktingar och andra skyddsbehövande.pdf 2009-11-04 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Kommunfullmäktige 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Organisationsförändringar, tjänstemannaorganisation  
Nuvarande tjänstemannaorganisation kom igång under hösten 2008 och har 
således varit igång knappt ett år och i detta skede bedöms det vara för tidigt 
att göra någon fullständigare utvärdering. Den lägesrapport som kan avges är 
att organisationen är under utveckling, inte minst mot bakgrund av de 
utbildningar och diskussioner som ägt rum under ledning av Axel Danielsson 
med politiker och tjänstemän och där parternas olika roller har varit en av 
huvudpunkterna. Kommunledningskontoret har här fått i uppdrag att ta fram 
beskrivningar på ledningsorganisationen, dess funktioner, ansvar och 
befogenheter samt delegationslista för att tydliggöra 
tjänstemannaorganisationens roll och uppgifter. Detta presenteras nu 
tillsammans med det styrsystem för Högsby kommuns övergripande styrning 
som också tagits fram. 

Den kommande grundliga utvärdering som skall göras av 
tjänstemannaorganisationen bör ske i god tid innan de tvååriga förordnanden 
som finns för de båda verksamhetscheferna går ut. 

Denna utvärdering skall då innehålla beskrivningar på om organisationen 
arbetar mot angivna mål, om den medfört ökad effektivitet, om olika flöden 
och rutiner har kunnat förbättrats eller förenklats med färre antal anställda, 
vad personalen anser om arbetsmiljön. 

Kommunledningsutskottet föreslår 
att utvärderingen redovisas på kommunstyrelsen i maj 2010 samt  

att utvärdering av organisationsförändringarna i tjänstemannaorganisation 
redovisas på kommunfullmäktige vid dess junisammanträde, samt  

att kommunfullmäktiges presidium informeras om den ändrade tidsplanen  
_____ 

Kommunstyrelsen beslutar 
att ställa sig bakom kommunledningsutskottets förslag 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Försl till ny tjänstemanna o förvaltningsorganisat  
 
 
Beslutsexpediering. 
Kommunledningsstaben 
KF,s presidie 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Antagande av ny IT-strategi  
En ny IT-strategi är framtagen. Den fungerar som övergripande för Högsby 
kommun och ersätter tidigare beslutad av kommunfullmäktige 2000-09-28 § 
172. Syftet med denna IT-strategi är att formulera en övergripande vision och 
inriktningsmål vad gäller IT-stöd och e-tjänster de närmaste fem åren. Till 
målen redovisas nyckeltal för uppföljning samt en handlingsplan med 
åtgärder för genomförande. Här finns även en beskrivning av organisation, 
roller och ansvar inom IT-området. IT-rådet samordnar införandet av 
handlingsplanen.  

Den nya IT-strategi är även framtagen som ett underlag inför den kommande 
upphandlingen av IT-driftstjänster. 

Kommunledningsutskottet föreslår 
att kostnaderna för att genomföra målen redovisas till kommunstyrelsens 
sammanträde i november 
_____ 

Steg 1: 
Ett nytt publiceringsverktyg för den externa hemsidan måste införskaffas för 
att åtgärda de påpekade bristerna och för att Högsby kommun ska kunna 
erbjuda en öppen, lättillgänglig och aktuell samhällsinformation. 

Steg 2: 
Då tekniken utvecklas, priser ändras kan steg 2 framtagande av handlingsplan 
för e-tjänster tas fram först när steg 1 har genomförts. 

Kommunchefskommentarer: 
Innebörden av ovanstående är att ca 200 000 kr/år behöver avsättas i 
investeringsbudgeten för 2010 samt ytterligare mellan 50-75 000 kr/år från 
och med 2011.  
_______ 

Kommunstyrelsen anser att kostnaden för att genomföra IT-strategin skall 
finansieras via driftsbudgeten. 

Kommunstyrelsen beslutar 
att anta IT-strategin för Högsby kommun 

att finansiering sker via utskottens driftsbudgetar 
_____ 

Beslutsunderlag. 
Yttrande_KU2009_194.doc 2009-11-09 
IT-strategi Högsby kommun 2009-2013.doc  
Beslutsexpediering. 
Kommunledningsstaben 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Regional IT-samverkan   
Regionförbundets styrelse beslutade 2009-06-03 att rekommendera 
medlemmarna att fatta ovanstående beslut, vilket även den 
Primärkommunalnämnden ställde sig bakom vid sitt sammanträde 2009-06-
11. 

I början av hösten har dessa rekommendationer föredragits för bland annat 
ekonomi- och kommunchefsgruppen samt diskuterats i IT-chefsgruppen.  

För att den fortsatta processen ska få tillräcklig tyngd behövs det nu beslut i 
respektive kommunstyrelse och landstingsstyrelsen. I de områden där något 
arbete inte redan är initierat behöver det utses även kontaktpersoner och 
ansvariga. I några fall är detta personal från IT-avdelningarna men i flera 
andra måste dessa processer drivas av förvaltningarna och där IT kommer in 
som en resurs i arbetet. 

Det är lämpligt att någon eller några kommuner/landstinget beslutar ta 
initiativet inom något av dessa områden och återkopplar detta via IT-
chefsgruppen för samordning. Under hösten kommer sedan IT-chefsgruppen 
att ta fram ett förslag till en övergripande arbetsplan där de olika projekten 
samordnas, tidssätts och resursplaneras i förhållande till övriga pågående 
samverkansprojekt. 

Regionförbundets styrelse och den Primärkommunala nämnden beslutade 
även att: 

• genomföra en konsultstudie för ta fram kostnader och konsekvenser för 
olika driftmodeller 

• utveckla en länsgemensam modell för införande, förvaltning, utveckling 
och avveckling av IT-system. Detta inkluderar en förvaltningsmodell för 
våra gemensamma resurser, som exempelvis regionnätet 

• utreda hur en eventuell gemensam IT-organisation bör vara utformad 

Detta arbete ska koordineras och samordnas med ovanstående projekt och 
med det utvecklingsuppdrag som regionen har fått från organisationen 
Sveriges kommuner och landsting, inom ramen för det nationella 
Barnhälsodataprojektet. Dessa olika projekt kompletterar varandra mycket 
bra och förstärker våra möjligheter att skapa den nödvändiga infrastrukturen 
och därmed nå konkreta resultat förhållandevis snabbt. 

Offentlig sektor står inför stora svårigheter. Försämrad ekonomi, skev ålders-
struktur och strukturomvandlingar i näringslivet bidrar till att öka trycket på 
kommuner och landsting i bland annat vår region. Aktuella prognoser från 
bland annat SKL och Konjunkturinstitutet pekar dessutom på en kraftigt 
försämrad tillväxt och ett ännu svårare ekonomiskt läge än man tidigare trott. 
Vi måste därför bli effektivare på att leverera våra kärnverksamheter med en 
bibehållen hög kvalité. 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Ett av de viktigare redskapen för att få till samverkan i kärnverksamheterna är 
att man har tillgång till samverkande IT-stöd som överbryggar 
huvudmannagränser. Detta kan även innebära en besparing inom IT-
verksamheten men de stora effektivitetsvinsterna finns inom respektive 
verksamhetsområde där de stora kostnaderna och därmed möjligheterna finns. 

I vår region har betydande samverkan redan skett inom IT-området och ett 
projekt som särskilt förtjänar att lyftas fram är bredbandsutbyggnaden. Detta 
har varit mycket framgångsrikt och skapat förutsättningarna för att gå vidare 
med en närmare IT-samverkan. Det finns idag även ett antal IT-
samverkansprojekt av större eller mindre karaktär men det saknas en 
genomtänkt generalplan för hur samverkan av denna typ ska ske och varje 
beslut fattas på egna premisser utan ett större sammanhang, vilket naturligtvis 
är kostnadsdrivande. 

Nuvarande arbetssätt är fragmenterat och suboptimerat och vi går miste om 
en del stordriftsfördelar. Därför är det läge för att ta ett större grepp och lägga 
fast en plan, strategier och rutiner för hur arbetet ska bedrivas på bästa sätt.  

Tidigare samverkansprojekt har genomförts med traditionellt licensierade 
produkter. Framöver bör kommuner och landsting undersöka samverkan både 
med traditionella och med öppna licensformer. Det som ska vara styrande för 
samverkan är verksamhetsutveckling och kostnader utan att säkerhet och 
kvalitet äventyras. Detta kommer även i framtiden att innebära en blandning 
av olika licensformer. 

IT-chefsgruppen har en tradition av samverkan och dessutom en i stora 
stycken samstämmig bild av vad som behöver ske framöver. Men precis som 
kommuncheferna och ekonomicheferna pekar man på behovet av styrning 
från politiken. Det behövs ett tydligt uppdrag till ledning och förvaltningar för 
att samverkansarbetet ska ta fart på allvar.  

Som framgår av detta material kan en del effektiviseringar ske inom IT-
chefernas ansvarsområde men den stora potentialen ligger i att använda IT för 
att främja samverkan hos sakförvaltningarna. IT-cheferna har oftast inte den 
roll i ledningen som ger dem mandat att driva dessa processer i respektive 
förvaltning. Därför krävs ett tydligt ledarskap både på regional nivå, i 
Landstinget och i respektive kommun.  

Regionförbundets styrelse beslutade vid sitt sammanträde 2008-10-23 bland 
annat att: 

• utreda förutsättningarna och effekterna av utökad gemensam IT-drift. 

• utreda konsekvenser, effekter och besparingar av en övergång till Open 
Source. 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Under vinter/våren 2009 har IT-chefsgruppen och andra kompetenser i 
regionen arbetat i sex grupper för att utreda och belysa dessa frågeställningar. 
Gruppledare anges nedan inom parantes. 

• Upphandlingar inkl. öppna program (Börje Jonsson, Mönsterås) 

• Lämpliga program för gemensam drift (Lennart Nilsson, Västervik) 

• Gemensam drift, teknik (Bengt Falke, Regionförbundet) 

• Gemensam regional katalog (Anders Saur, Kalmar) 

• Open Source (Stefan Wittlock, Hultsfred) 

• Inköp och upphandlings-samordning (Magnus Garp, Kalmar) 

Arbetet har bedrivits i ett antal såväl traditionella som resfria möten i 
respektive arbetsgrupp. Vidare har extern erfarenhet och kunskap inhämtats 
från andra regioner, konferenser och seminarier. Fakta och bakgrundsmaterial 
har samlats in genom enkäter. Dokumentationen från grupperna har gjorts 
tillgänglig för hela IT-chefsgruppen i det webbaserade diskussionsforum som 
sedan tidigare används.  

Regionen har i maj 2009 beviljats medel från SKL för att under år 2009 
särskilt utreda ett antal frågor kring gemensam drift i det så kallade 
Barnhälsodataprojektet. Resultatet av detta arbete kan utgöra en viktig 
stomme i det underlag som behöver tas fram för vår framtida gemensamma 
driftplattform. Vi deltar även i och beaktar nationella initiativ som exempelvis 
”Nationella IT-strategin för vård och omsorg” och arbetet kring en samordnad 
kommunal IT-arkitektur. 

Under arbetets gång har hela IT-chefgruppen haft ett antal avstämningsmöten 
och dessa avslutades med ett tvådagarsmöte i början av maj då förslagen till 
beslutspunkter i Regionförbundets styrelse och den Primärkommunala 
nämnden arbetades fram.  

Vid några tillfällen har den Primärkommunala nämnden informerats och 
förändringar och tillägg har diskuterats. Så tillkom exempelvis uppdraget 
kring inköpssamordning och behovet av information och diskussion i 
respektive kommun. Regionförbundets arbetsutskott behandlade IT-
chefsgruppens förslag vid sitt sammanträde 2009-05-14.  

Bengt Falke har under maj/juni träffat de merparten av KS-au alternativt KS 
och informerat om uppdragen och diskuterat förslagen. 

Regionförbundets styrelses förslag till beslut 
att kommunstyrelsen i Högsby kommun beslutar 

att införa Cosmic Link för samordnad vårdplanering. 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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att gå över från Microsoft Office till Open Source i så stor utsträckning som 
är möjligt. Detta bör ske så snart det är lämpligt med tanke på nuvarande 
avtal, licensmodeller andra beroenden. 

att kommunstyrelsen i Högsby kommun beslutar att vidta åtgärder för att 
initiera samverkan inom följande områden: 

Inköpssamordning, som ett steg mot gemensam upphandling i stort bör 
kommuner och landsting gemensamt gå ut i pris/produktkontroll av IT-
produkter och kringtjänster, samt koordinera avtalsperioderna. 

Regionportal för hantering av inköpsprocessen, vilket ger besparingar och 
klara fördelar för både regionala näringsidkare och beställare. 

Länsgemensam telefonilösning, för att få stordriftsfördelar ur både 
verksamhetsmässiga och ekonomiska perspektiv. Detta kan göras genom att 
ta tillvara på erfarenheterna från den samverkan som finns idag mellan 
Oskarshamn, Mönsterås, Högsby och utreda olika alternativ. 

Dokumenthanteringssystem och elektronisk arkivering, genom att bygga 
vidare på de lösningar som finns inom landstinget och de kommuner som 
kommit en bit på vägen och arbeta vidare med gemensam utveckling. 

Anhörigvårdarstöd, har stor potential att öka kvaliteten och ge besparingar. 

Standardisering av IT-driftmiljöerna i länet, med beaktande av möjligheterna 
till besparingar med hjälp av öppen källkod. Detta ger möjlighet att stödja 
varandra i felsituationer, i gemensam utveckling och i den löpande driften. 
Det är även en förutsättning för inköpssamordning och en eventuell framtida 
driftsorganisation. 

Etablera en gemensam regionkatalog för kommun, landsting, privata 
vårdgivare och kommunala bolag. Katalogen skall primärt utgöra gemensam 
bas för säker inloggning och åtkomst till känslig information som delas över 
huvudmannagränser. 
______ 

IT-samordnarens synpunkter inför beslut angående Regional IT-
samverkan 
Respektive kommunstyrelse och landstingsstyrelsen i Kalmar län föreslås av 
Regionförbundets styrelse att fatta beslut i ärendet att initiera samverkan 
inom ett flertal områden, se inkommen skrivelse Regional IT-samverkan.  

Rekommendationerna har föredragits för ekonomi- och 
kommunchefsgruppen samt IT-chefsgruppen i länet av länets IT-strateg 
Bengt Falke. För att få den fortsatta processen ska få tillräcklig tyngd behövs 
det nu beslut i respektive kommunstyrelse och landstingsstyrelse. Det  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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behöver utses kontaktpersoner och ansvariga för respektive område. I några 
fall är det personal från IT-avdelningarna men i flera andra måste processer 
drivas av förvaltningarna och där kommer IT in som en resurs i arbetet. 

Det är lämpligt att någon eller några kommuner/landstinget beslutar ta 
initiativet inom något av dessa områden och återkopplar detta till IT-
chefsgruppen för samordning. Under hösten kommer sedan IT-chefsgruppen 
att ta fram ett förslag till en övergripande arbetsplan där de olika projekten 
samordnas, tidsätts och resursplaneras i förhållande till övriga pågående 
samverkansprojekt. Som framgår av detta material kan en del 
effektiviseringar ske inom IT-chefernas område men den stora potentialen 
ligger i att använda IT för att främja samverkan hos sakförvaltningarna.  

Det är i detta tidiga skede svårt att beskriva innebörd och konsekvenser kring 
vad denna samverkan innebär för Högsby kommun vad gäller förändringar i 
verksamheter och krav på resurser. Alla kommuner i länet har olika 
förutsättningar vad gäller deltagande i att driva samverkansfrågor och ta emot 
de förslag på förändringar som dessa arbetsgrupper kommer att leverera som 
resultat. 

IT-chefsgruppen kommer att diskutera synpunkter kring detta inför 
framtagande av en övergripande arbetsplan på ett möte 28/10. Ytterligare 
information om vad detta beslut innebär kommer att finnas tillgänglig efter 
detta möte.  

Kommunledningsutskottet föreslår 
att uppdra åt IT-strategen att till kommunstyrelsens sammanträde i november 
komplettera ärendet med information från mötet med IT-cheferna i länet den 
28 oktober 
_____ 

Underlag inför beslut att vidta åtgärder för att initiera samverkan: 
På uppdrag av Regionförbundets styrelse har under vinter/våren 2009 
utredning genomförts för att ta utreda förutsättningarna och effekterna av 
utökad gemensam IT-drift och utreda konsekvenser, effekter och besparingar 
av en övergång till Open Source.  De rekommendationer till 
samverkansområden som utredningen resulterade i har föredragits för 
ekonomi- och kommunchefsgruppen samt diskuterats inom IT-chefsgruppen. 
Vid några tillfällen har den Primärkommunala nämnden informerats och 
förändringar och tillägg har diskuterats. Så tillkom exempelvis uppdraget 
kring inköpssamordning och behovet av information och diskussion inom 
respektive kommun.  

Som framgår av materialet kan en del effektiviseringar ske inom IT-chefernas 
ansvarsområde men den stora potentialen ligger i att använda IT för att främja 
samverkan hos sakförvaltningarna.  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Regionen har i maj 2009 beviljats medel från SKL för att under 2009 särskilt 
utreda ett antal frågor kring gemensam drift i det så kallade 
Barnhälsodataprojektet. Resultatet av detta arbete som pågår just nu kan 
utgöra en viktig stomme i det underlag som behöver tas fram för vår framtida 
gemensamma driftplattform och det är av värde att avvakta resultatet av dessa 
utredningar. Bland annat pågår test pågår av 3 olika tekniska lösningar för 
säker inloggning och åtkomst till känslig information som delas över 
huvudmannagränser.  

Regionförbundets styrelse beslutade 2009-06-03 att rekommendera 
medlemmarna att fatta beslut kring att initiera samverkan inom angivna 
områden, vilket även den Primärkommunala nämnden ställde sig bakom 
2009-06-11. Tyngden i skrivelsen för beslut handlar först och främst om att 
länets kommuner och landstinget bör samverka. Samverkan handlar inte alltid 
om att vara lika, det handlar om att samla en styrka som tillsammans utnyttja 
varandras styrkor. Barnhälsodataprojektet har medfört att vissa områden 
redan har startat som till exempel inom elektronisk arkivering och 
etableringen av gemensam regionkatalog.  

I varje kommun är det olika förutsättningar som gäller för deltagande inom 
respektive område. Det är flera verksamheter som berörs inom angivna 
områden. Varje verksamhet måste avgöra om man har möjlighet att delta i de 
grupper som ska utreda vilka delområden för varje punkt som lämpar sig för 
samverkan. Även om kommunen inte har någon representant som deltar i 
utredningsfasen krävs det att kontaktperson och ansvarig anges som kan 
kontaktas när resultatet av vad man kommit fram till ska presenteras i länet. 

För att den fortsatta processen ska få tillräcklig tyngd och åtgärder ska kunna 
initieras behövs nu beslut i respektive kommunstyrelse och 
landstingsstyrelsen. 

Kommunstyrelsen beslutar 
att ställa sig bakom inriktningsbeslutet att initiera samverkan inom angivna 
områden  

att respektive verksamhet som berörs fattar beslut om man har resurser att 
delta och visa upp en plan på personer som är deltagare och ansvariga för att 
redovisa vidare 
_____ 

Beslutsunderlag. 
Regional IT-samverken  
Bilaga 1. Open Office.doc  
Bilaga 3. Teknik.doc  
Underlag_Regional_ITsamverkan.doc  
Tjänstemannaskrivelse Regional IT-samverkan.doc 2009-11-09 
Bilaga 2. PC-upphandling.doc  
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Beslutsexpediering. 
Kommunledningsstaben 
Akten  
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Medfinansiering Mittpunkt Högsby  
Mittpunkt Högsbys styrelse ansöker om stöd för sin verksamhet under 2010. 
De skriver i sin ansökan att verksamhetsplanen för 2009 har genomförts till 
stora delar men att deras styrelsemöten har i allt för hög grad handlat om 
ekonomi och överlevnad istället för utveckling. 

De skriver vidare att med bibehållna bidrag enligt bifogad budget ser de en 
framtid. Mittpunkt Högsby vill därför i god tid före nästa år veta att de får 
detta stöd på 100 000 kr från Högsby kommun för att kunna genomföra sina 
projekt och verksamhetsplanen i övrigt. 

Kommunledningsutskottet föreslår 
att Högsby kommuns verksamhetsstöd till Mittpunkt Högsby 2010 uppgår till 
ett belopp motsvarande föreningens intäkt för medlemsavgifter under 2009 
multiplicerat med faktorn 1,5  

att Högsby kommuns verksamhetsstöd till Mittpunkt Högsby skall maximalt 
utgå med 100 000 kr/år vari stöd för marknadsföringsinsatser och information 
kan ingå. Frågan om stöd för marknadsföringsinsatser och information avgörs 
av kommunchefen. 

att en löpande kontakt mellan kommunstyrelsens ledning och Mittpunkt 
Högsbys styrelse skall etableras 

att ett regelbundet och ömsesidigt samarbete skall bedrivas mellan 
kommunchefen och Mittpunkt Högsbys verksamhetsledare   

att lämpliga samverkansuppdrag är frukostmöten, tidningen Innehåll, 
bevakning av handels och industrilokaler, marknadsföring och 
informationsinsatser samt i övrigt uppkommande 
näringslivsutvecklingsarbete 

att Mittpunkt Högsby ska löpande informera om sin verksamhet på 
kommunstyrelsen. 

Utbetalning av Högsby kommuns stöd till Mittpunkt Högsby förutsätter 
att 
att de bedriver ett nära samarbete med övriga företagarföreningar i 
kommunen som Företagarna, Emådalens Landsbygdscentrum samt LRF 

att Mittpunkt Högsbys insatser skall riktas till hela kommunens näringsliv, ej 
bara till föreningens medlemmar 

att föreningen Mittpunkt Högsby skall fungera som bas och ägare för i ämnet 
lämpliga utvecklingsprojekt 
_____ 
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Kommunstyrelsen beslutar 
i enlighet med kommunledningsutskottets förslag 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Budget mittpunkt.pdf 2009-10-09 
Högsby_Kommun[1].doc  
Mittpunkt_Högsby_Verksamhetsplan_2010.doc 2009-10-09 
Folder_Mittpunkt_-09.pdf 2009-10-09 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Mittpunkt Högsby kommun 
Akten  
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Sammanträdesplan 2010   
• Utskott samt KS i stort sett varannan månad 
• KF alla månader förutom jan, maj, juli, aug 
• KF flyttat till måndagar istället för torsdagar 
 

Kommunledningsutskottet föreslår 
att återremittera ärendet till kommunchefen för vidare beredningen 
______ 

Ett nytt förslag till sammanträdesplan redovisades av kommunsekreteraren  

Magnus Gabrielsson (S) yrkar på att kommunstyrelsen ska ha sammanträde 
varje månad 

Ordförande ställer förslaget till sammanträdesplan mot Magnus Gabrielssons 
(S) yrkande.  

Ordförande finner att kommunstyrelsen beslutat att det av 
kommunsekreteraren redovisade förslaget har vunnit 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att besluta 
att fastställa den föreslagna sammanträdesplanen för kommunfullmäktige 
2010 

Kommunstyrelsen beslutar 
att fastställa den föreslagna sammanträdesplanen för kommunstyrelsen och 
utskotten 2010 

att planen kompletteras med myndighetsnämndens, sociala utskottet 
myndighet och personalutskottets sammanträdesdagar 

att paragrafen förklaras för omedelbart justerad 
_____ 

S gruppen reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget förslag att 
kommunstyrelsen ska ha sammanträde varje månad 

Beslutsunderlag. 
sammanträdeslista091019.xls  
PKN sammanträdesplan 2010.pdf  
 
 
Beslutsexpediering. 
 Kommunfullmäktige 
Akten 
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Delegationsordning för kommunstyrelsen  
Kommunledningskontoret har tagit fram en beskrivning på och formaliserat 
hur Högsby kommun styrsystem ser ut. I detta ingår redovisningar av 
kommunens mål och principer för styrsystemet, nivåer i styrprocessen, 
styrmodell, budgetprocessens flöden, rutiner för verksamhetsplanering. 
Kommunens olika styrdokument finns också samlade här och beskrivningar 
på dokumentens betydelse i styrprocessen. Vidare finns också listor på vilka 
ärenden som kontinuerligt måste behandlas i de beslutande organen, KF, KS 
och utskotten. Till styrsystemet följer också med en beskrivning på 
personalledningsorganisationen med funktioner, ansvar och befogenheter 
samt delegationslista.  

Kommunledningsutskottets föreslag 
att godkänna förslaget till delegationsordning 

att godkänna förslaget till styrsystem  

att godkänna förslaget till kommunchefens befattningsbeskrivning samt 

att ta informationen om ledningsplanen till protokollet 
_____ 

Diana Bergenskans (S) yrkar att delegationsordningen § 5, ersättare för 
delegat, det skall alltid vara vice ordförande som träder in då 
kommunstyrelsens ordförande är förhindrad att utföra uppdraget. 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att besluta 
att godkänna förslag till styrsystem 

Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna förslag till delegationsordning med förändring i § 5 lydande, i 
samtliga fall där beslutsrätten delegerats till kommunstyrelsens ordförande 
inträder vid förfall för denne i första hand kommunstyrelsens vice ordförande, 
därefter den som kommunstyrelsens ordförande av kommunstyrelsens 
ledamöter utser, som delegat. 

att godkänna delegationen till kommunchef, kommunstyrelsens ordförande 
och utskotten samt 

att med stöd av kommunallagens bestämmelse 6 kap 37 § bemyndigas 
kommunchefen att i sin tur uppdra åt annan anställd att besluta i hans ställe. 
Detta bemyndigande gäller inte frågor som avser: 
- inrättande av tjänster 
- uppsägning av tillsvidareanställd personal 

att godkänna förslaget till kommunchefens befattningsbeskrivning samt 

att ta informationen om ledningsplanen till protokollet 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Beslutsunderlag. 
Högsby kommuns styrsystem.pdf  
Delegationsordning utkast_091013.doc 2009-10-13 
Ledningsplan 091013.doc  
 
Beslutsexpediering. 
Kommunledningsstaben 
Akten 
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Justering av budget exploateringsfastigheter  
I bifogad fil redovisas förslag på justerad budget för exploateringar. 

Jonas Erlandsson (S) föreslår att den budget som är avsatt för att exploatera 
Tombstoneområdet överflyttas till posten Övrigt detaljplanearbete med 
hänvisning till att ha anser att ingen nybyggnation för seniorboende skall ske. 

Kommunledningsutskottet föreslår 
att planen för Tombstoneområdet flyttas till Övrigt detaljplanarbete 

att i övrigt godkänna förslag till justerad exploateringsbudget 
_____ 

Joakim Malmdal redovisar förslag till exploateringsbudget för Högsby 
kommun. Prioriterade objekt under 2010 är slutförande av Översiktsplanering 
inklusive Vindbruksplan, planering för trygghetsboende samt exploatering av 
bostadsområdet ”Snuggan”. 

Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna kommunchefens förslag till justerad exploateringsbudget 

Beslutsunderlag. 
planer.pdf 2009-10-13 
justerad_exploateringsbudget.xls  
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Kommunledningsstaben 
Akten  
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Köp och exploatering av fastigheten Högsholm 1:39  
Arbetet med en detaljplan över fastigheterna HÖGSHOLM 1:1 och 
HÖGSHOLM 1:39 har pågått sedan 2008. Planbeskrivningen var klar för 
samråd i augusti månad 2008. 

Högsby kommun avsåg med detaljplaneförslaget att möjliggöra tillskapandet 
av 3 tomter för bostadsändamål. Tillskapandet av dessa tomter byggde på att 
mark inköptes av en privat markägare.  

Förfarandet skulle ske genom ett exploateringsavtal med berörda markägare. 
Varje tomt skulle därvidlag belastas av kostnaden av att genomföra 
planändringen. 

Den privata markägaren erbjuder nu kommunen att köpa marken för 120 000 
kronor. Vid ett eventuellt inköp av marken står kommunen som ensam ägare 
till berörd mark vilket underlättar den framtida hanteringen av området. 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att besluta 
att köpa marken under förutsättning att tomtintressent köper en tomt av 
kommunen till ett pris av 100 000 kr exkl. VA-anslutningsavgift.  

att finansiering sker via exploateringskontot samt via befintliga 
investeringsmedel inom VA-verksamheten. 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Högsholm_1_39.doc  

 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Kommunfullmäktige 
Miljö- och byggnadskontoret 
Akten  
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Detaljplan del av Hanåsa 6:11 och 6:12  
I syfte att ta fram nödvändigt underlag för att kunna ta ställning till ifall det är 
möjligt att etablera hästnära boenden på del av fastigheterna Hanåsa 6:11 och 
6:12 i Högsby kommun har Vatten och Samhällsteknik AB fått i uppdrag att 
ta fram rubricerat planprogram. Planprogrammet är nu föremål för samråd 
enligt Plan- och bygglagen 5 kap 20 §. Samrådet pågår under tiden 8 oktober 
– 5 november 2009.  

I planprogrammet undersöks möjligheten till ett trettiotal tomter med 
möjlighet att hålla häst i en närbelägen gemensamhetsanläggning med 
tillgång till stallar, ridbana och rasthagar. Efterfrågan av nyproducerade 
hästnära boenden kan inte förutsägas varför endast en etappvis utbyggnad av 
bostadshus och stallanläggningen lär komma i fråga. 

Enligt planprogrammet har hästnäringen i Sverige utvecklats sedan 1960-talet 
till en allt viktigare näringsgren och är i dagsläget inom jordbruket den femte 
största inkomstkällan. På många landsbygdsorter har möjligheten till ett 
hästnära boende varit bidragande till att kunna upprätthålla en levande 
landsbygd. Förutom att utgöra en komplimenterande sysselsättning på 
landsbygden är hästhållningen även ett effektivt verktyg för att bibehålla 
öppna landskap och därigenom biologiska och landskapsliga värden. 

I planprogrammet behandlas även eventuella problemställningar (som 
exempelvis hantering av gödsel, förebyggande av risk för näringsläckage till 
Emån, trafikfrågor och riktlinjer avseende hästallergen). 

Rubricerat ärende utgör ett väl genomarbetat underlagsmaterial för fortsatt 
planarbete i form av detaljplaneläggning. 

Kommunledningsutskottet föreslår 
att ärendet utgör ett väl genomarbetat underlagsmaterial för fortsatt planarbete 
i form av detaljplaneläggning 
_____ 

Kommunstyrelsen beslutar 
i enlighet med kommunledningsutskottets förslag 
_____ 

Beslutsunderlag. 
Ny Programkarta 091015.pdf  
PROGRAM Hanåsa Snuggan 090911.pdf 2009-09-24 
Ny Programkarta 091015.pdf  
Samrådskrets Hanåsa 090924.xls  
Miljöbedömning PROGRAM Hanåsa Snuggan 090911.pdf 2009-09-24 
 
Beslutsexpediering. 
Miljö- och byggnadskontoret 
Akten  
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Nyttjanderättsavtal Hanåsa 17:1    
Nyttjanderättsavtal mellan Högsby Kommun och Christina Henriksson. 

Kommunen upplåter rätt till Henriksson att på ett område inom Hanåsa 17:1, 
om ca 1 020 m2 sköta och nyttja anlagd trädgård. 

Tekniska utskottets förslag till beslut 
Tekniska utskottet godkände nyttjanderättsavtalet. 

Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna nyttjanderättsavtalet mellan Högsby Kommun och Christina 
Henriksson. 
_____ 

Beslutsunderlag. 
Nyttjanderättsavtal Hanåsa 17.1.pdf  

 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Christina Henriksson 
Tekniska utskottet 
Akten  
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Lägesrapport - Kumulus, med syfte att främja internationella 
möjligheter för unga i Kalmar län -  
Kommunstyrelsen beslutade 2008-06-19, § 133 att söka medlemskap i 
föreningen Kumulus. Medlemsavgiften är 15 000 kr per år för 2008 och 2009, 
kommer även att vara densamma under 2010.  

Kumulus syfte är att stärka ungas internationella kompetens och möjligheter 
till internationella erfarenheter i Kalmar län. Kumulus mål är att alla länets 
kommuner 2010 ska ha deltagit i EVS (Europeisk volontärtjänst) eller 
ungdomsutbyten och utbildningsinsatser kring utbytet som verktyg. I 
dagsläget är 11 av länets kommuner medlemmar, endast Torsås saknas. 

Syftet är att bygga upp långsiktiga nätverk kring ungdomsutbyten och 
internationellt volontärskap för unga i länet, Östersjöregionen, Sverige och 
Europa. Att göra detta genom lokal närvaro, kompetensinsatser och stöd i 
ansökningar, genomförande och uppföljning. Viktigt i arbetet är att insatserna 
når från individnivå till förändringar av verksamheter och organisationer. 

Lokalt för kommunens del har Kumulus kanslichef Charlotte Gustafsson 
tillsammans med utbildningshandläggare Ulrika Cederholm informerat 
kommunens byalag/samhällsföreningar om deras möjligheter i projektet vid 
ett möte 2008-11-11. Vidare kan sägas att under läsåret -08/-09 var två 
volontärer, från Italien respektive Tyskland, samt under läsåret -09/-10 en 
volontär från Tyskland varit placerade vid Kulturcentrum Tegelbruket. 

Undertecknad föreslår att kommunen fortsätter vara medlem även i framtiden 
då detta ger viktiga och bra erfarenheter både för våra egna ungdomar men 
också för de som kommer hit. Önskvärt vore också att några av våra egna ger 
sig ut i världen på liknande sätt. 

Bifogar till denna lägesrapport Kumulus verksamhetsplan för 2008-2009. 
2010 års verksamhetsplan håller på att utarbetas. 

Kommunstyrelsen beslutar 
att fortsätta medlemskapet i Kumulus 2010  

att kostnaderna för Kumulus belastar utbildningsutskottets driftbudget 

att marknadsföra Kumulus verksamhet bättre 
_____ 

Beslutsunderlag. 
Lägesrapport kumulus 091013[1].doc 2009-10-27 
 
Beslutsexpediering. 
Utbildningsutskottet 
Akten   
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Ansökan om utökad hastighetsbegränsning på väg 34, Skolgatan i 
Högsby  
Handikapprådet genom Marita Björkvall har ansökt om utökad 
hastighetsbegränsning av Skolgatan i Högsby till 30 km/h. Hon framhåller att 
Skolgatan är en mycket hårt trafikerad genomfartsled med tung trafik, där 
många skolbarn går eller cyklar till och från Fröviskolan, på en oskyddad 
trottoar. Det finns också ett övergångsställe på den aktuella vägsträckan som 
delvis skyms av en kurva. Detta används bland annat av Dagcenters deltagare. 

Tekniska förvaltningen svarar på handikapprådets ansökan. Att få acceptans 
från bilisterna att ha 30km/h på en sådan lång sträcka på en Riksväg synes 
vara svårt. Detta strider även mot intentioner från Vägverkets sida, att enbart 
införa 30 km/h på korta sträckor och att det skall uppfattas som väl motiverat 
av passerande trafikanter. 

Förvaltningen får i uppdrag att inkomma med förslag på hur trafiksituationen 
kan förbättras efter Skolgatan 

Tekniska utskottets förslag 
att inte bifalla önskemålet om utökad hastighetsbegränsning då acceptans från 
trafikanterna väntas utebli 
_______ 

Marita Björkvall (KD) yrkar bifall till handikapprådets förslag 

Ordförande ställer Marita Björkvalls yrkande mot tekniska utskottets förslag 
och fann att kommunstyrelsen bifallit tekniska utskottets förslag. 

Kommunstyrelsen beslutar 
att inte bifalla önskemålet om utökad hastighetsbegränsning då acceptans från 
trafikanterna väntas utebli. 
_____ 

Marita Björkvall (KD) reserverar sig mot beslutet 

Beslutsunderlag. 
Ansökan om utökad hastighetsbegränsning  

 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Handikapprådet 
Tekniska utskottet  
Akten 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Nyttjanderättsavtal Mellby 7:1  
Nyttjanderättsavtal mellan Högsby Kommun och Emådalens 
Brukshundsklubb. 

Kommunen upplåter Klubben rätt att nyttja ett markområde om ca 2,6 ha på 
fastigheten Mellby 7:1. Området får endast nyttjas för ändamål som normalt 
kan härröras till klubbens verksamhet. 

Tekniska utskottets förslag till beslut 
Tekniska utskottet godkände nyttjanderättsavtalet. 
_______ 

Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna nyttjanderättsavtalet mellan Högsby Kommun och Emådalens 
Brukshundsklubb. 
 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Nyttjanderättsavtal mellby.pdf 2009-09-30 

 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Emådalens Brukshundsklubb 
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Ersättning för vägunderhåll, väg 18644 Ekebo-Träthult-Farshult 
vägsamfällighet.  

Bengt Fageräng representant för Ekebo-Träthult-Farshult vägsamfällighet har 
inkommit med anspråk om ersättning för vägunderhåll. Gällande klagomål 
angående en faktura från Ekebo m.fl. Vägsamfällighet. Vägsamfälligheten 
vill ha betalt för en faktura rörande bland annat ytbehandling på vissa partier 
av vägen, vilket Vägverket gjorde under 2008. 

Tekniska förvaltningens områdeschef väg, Conny Axelssons har lämnat svar 
på skrivelsen från Ekabo-Träthult- Farshult Vägsamfällighet: 

”Beträffande faktura avseende upprustningsbidrag för väg 18644 för 
ytbehandling som framgår av översänd faktura, är det bara att beklaga att inte 
samfälligheten tagit till sig av det muntliga yttrande angående detta ärende”. 

Enligt Kommunens policy angående dessa frågor har kommunfullmäktige 
fatta beslut 2001-09-27 i frågor gällande iståndsättning/byggande. 

KF 2001-09-27 §128 
Kommunalt bidrag kan endast utgå när statligt bidrag är beviljat. 
Framställan om kommunalt bidrag görs till kommunfullmäktige genom 
verksamhetsansvarig kommunal nämnd. 
Kommunalt bidrag utgår maximalt med mellanskillnaden mellan 
bidragsgrundande kostnad och totalt erhållet bidrag”. 

Tekniska utskottets förslag 
Tekniska utskottet skickar ärendet vidare till KS för behandling till KF. 
Utredning om momsen bör göras innan KS skall ta beslut. 
_______ 

Andreas Furuskog yrkar avslag på Ekebo-Träthult-Farshult vägsamfällighets 
ansökan om bidrag 

Ordförande ställer Ekebo-Träthult-Farshult vägsamfällighet ansökan mot 
bifall eller avslag och finner att kommunstyrelsen bifallit ansökan, varvid 
votering begärs. 

Följande propositionsordning godkänns: De som bifaller ansökan röstar ja, de 
som är emot, röstar nej. 

Ledamot Ja Nej Avstår 
Lars-Magnus Ek (c)   x 
Kjell Front (c)   x 
Roland Waern (m) x 
Gunilla Schollin-Borg (mp) x 
Marita Björkvall (kd)   x 
Ewa Engdahl (c) x 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Folke Karlsson (s)  x 
Andreas Furuskog (s)  x 
Jonas Erlandsson (s)  x 
Magnus Gabrielsson (s)   x 
Diana Bergeskans (s)   x 

Röstningen utfaller med röstsiffrorna 3 ja och 3 nej och 5 som avstår. 
Kommunstyrelsen beslutar att bifalla Ekebo-Träthult-Farshult 
vägsamfällighet ansökan 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att besluta 
att bevilja Ekebo-Träthult-Farshult vägsamfällighet 10 844 kr som ersättning 
för vägunderhåll, väg 18644  

att finansiering sker via tekniska utskottets driftsbudget 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Inkommen handling ang faktura 2009-10-27 
Brev fr. Bengt Fageräng ang obetald faktura.pdf  
Momsfråga_vägsamfällighet.doc 2009-11-05 
TU § 79 2009-10-22 2009-11-09 
 
Beslutsexpediering. 
Kommunfullmäktige 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Byte av huvudmannaskap utomplansväg - väg 667 Berga-Solhöjden 
Vägverket Region Sydöst föreslår att väg 667 Berga - Solhöjden i Högsby 
kommun, Kalmar län, dras in från allmänt (statligt) underhåll. Förändringen 
föreslås ske när beslut i förrättning enligt anläggningslagen vinner laga kraft. 

Vägverket har ansvar för att förvalta och utveckla det statliga allmänna vägnätet. 
En väg ska normalt vara allmän om den behövs för allmän samfärdsel, t ex för att 
man ska nå en allmän inrättning, att den har omfattande genomfartstrafik eller att 
den behövs som utfartsväg för relativt många fast boende. När förutsättningarna 
förändras kan det finnas anledning att initiera förändringar i det allmänna 
vägnätet. Vägverket Region Sydöst anser att väg 667 i Kalmar län inte längre 
behövs för allmän samfärdsel. Som grund för ställningstagandet finns underlag i 
bifogad 
utredning angående indragning av väg 667 Berga - Solhöjden. 
Högsby kommun är numera huvudman för allmänna platser inom hela området 
med detaljplan efter att planändring antagen 2006-08-30 vunnit laga kraft. 

Ärendet har handlagts enligt 44 § Vägkungörelsen. Ett informationsmöte hölls 
2005-10-26 i Högsby kommunhus då förändringsförslaget presenterades och 
tillfälle gavs att lämna synpunkter. De närvarande fastighetsägarna framförde 
bland annat att man borde avvakta med en indragning av vägen tills man vet vad 
som händer med verksamheten på Solhöjden. 

Tekniska utskottet behandlade frågan 2005-12-19  
Vägverket har under hösten igångsatt en process som avser ett byte av 
huvudmannaskap på fyra utomplansvägar. Dragerydsvägen idag kommunal 
väg föreslås gå över till statlig väg. Blankan-Lillsjödal, Solhöjden och 
Högsby Århult idag statlig föreslås gå över till kommunal. 

Bytet av vägar innebär att vi byter km mot  km därvid ingen ytterligare 
belastning för kommunen. Fördelen med  ändrat huvudmannaskap är att 
Dragerydsvägen lyfts ifrån kommunalt ansvar. Vägen är oerhört krävande vad 
det gäller underhåll, vid mätningar har det konstaterats att det går ut mer ton 
fraktat gods på denna väg än ifrån Gunnebo Bruk. 

Tekniska utskottet förslog att förändring av huvudmannaskapet genomförs på 
berörda vägar. 

Kommunstyrelsen beslutade 2006-01-31 i enlighet med tekniska utskottets 
förslag 2005-12-19, § 52. 
_______ 

2009-10-12 inkom en ny skrivelse från Vägverket med ett förslag till 
indragning av den aktuella vägen. 

Högsby kommun ställer sig mycket frågande till denna skrivelse ifrån 
Vägverket.  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Högsby kommun har arbetat efter den tidigare överenskommelsen där väg 
667 ingick som en del i bytet av huvudmannaskap på vägar inom kommunen. 

Om detta är Vägverket nya tolkning måste Högsby kommun ställa sig 
positiva till att Vägverket genomför en lantmäteriförrättning samt att väg 
inom detaljplanerat område blir kommunen huvudman för. 

Förslag till beslut: 
Högsby kommunen har inget att erinra mot att en lantmäteriförrättning 
genomförs samt att kommunen blir huvudman för sträckningen inom 
detaljplanerat område. 

Vill poängtera att befintligt gatljus ej är kommunalt 

Kommunstyrelsen beslutar 
att Högsby kommunen har inget att erinra mot att en lantmäteriförrättning 
genomförs samt att kommunen blir huvudman för sträckningen inom 
detaljplanerat område. 

att föreslå att en vägsamfällighet bildas för den sträcka som ligger utanför 
detaljplanelagt område samt 

att om ovanstående förändringar genomförs förutsätter Högsby kommun att 
Vägverket bekostar lantmäterikostnaderna  

att poängtera att befintlig gatubelysning ej är kommunalt 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Beviljat KU KS § 21 2006-01-31 
Förslag till indragning av allmänna vägen 667 Berga-Solhöjden  
KU.2006.21.doc  
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Vägverket 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Landsbygdens drivkrafter  
Kommunfullmäktige i Högsby kommun beslutade i sin budget för 2010 att 
fokusera särskilt mycket på kommunikationer och infrastruktur, boende, 
näringsliv och kärnverksamheter. Till detta kommer 
kommunledningsutskottets inriktningsmål att utveckla medborgardialogen. 
Dessutom arbetar redan nu både kommunstyrelsen och ledande tjänstemän för 
att hitta samverkanslösningar med olika kommuner för att effektivisera och 
kvalitetssäkra de olika verksamheterna samt att stärka effekten av det 
strategiska arbetet.  

I arbetet med att konkretisera åtgärder för delar av kommunfullmäktiges 
fokusområden har företrädare för Högsby kommun sökt samarbete med 
Mönsterås kommun och gemensamt utarbetat ett upplägg vid namn 
”Landsbygdens drivkrafter”. Detta inriktar sig främst på att öka 
medborgardialogen genom att förankra invånarnas syn på den framtida 
planeringen i de båda kommunerna samt att stödja utvecklingen av en god 
infrastruktur i hela området. Ämnet utvecklas i bifogad bilaga. 

Det långsiktiga målet med satsningen är att verka för en stabiliserad/ökad 
befolkningsutveckling med en demografisk strukturförändring i de båda 
kommunerna. Syftet är att stimulera åtgärder för att förbättra levnadsvillkoren 
för medborgarna och förutsättningarna för boende på landsbygden och ett 
uthålligt näringsliv. 

Det behövs ett lokalt engagemang och intresse bland de boende för att ta 
tillvara och utveckla de lokala förutsättningarna. Inledningsvis behövs stöd 
för grupper och föreningar som vill arbeta fram lokala planer för hur de vill 
öka landsbygdens och de mindre samhällenas attraktionskraft, utveckla 
infrastrukturen och stimulera en hållbar utveckling i bygden. Genom att söka 
stöd i Landsbygdsprogrammet som administreras av länsstyrelsen kan 
resurser erhållas för att påbörja arbetet som har följande målsättningar: 
 
• Framtagandet av lokala utvecklingsplaner inom hela det geografiska 

området 
• Utveckla en långsiktig landsbygdsstrategi för respektive kommun 
• Stödja utvecklingen av en god infrastruktur på landsbygden 
 
Tidplanen för de i bilaga beskrivna åtgärderna är beräknad till 2009 12 01 – 
2011 12 31. 

Förslag till beslut  
att ställa sig bakom satsningen på ”Landsbygdens drivkrafter” 

att anslå maximalt 250 000 kr i kontanta medel från Högsby kommun som 
medfinansiering av ”Landsbygdens drivkrafter” under treårsperioden 2009 –  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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2011. Anslaget fördelas mellan tekniska utskottet, utbildningsutskottet samt 
kommunledningsutskottet 
 

att kommunchefen ges i uppdrag att anvisa eventuell direktfinansiering till 
”Landsbygdens drivkrafter” 

att kommunchefen redovisar fördelningen av anslaget vid nästkommande 
kommunstyrelse  
_____ 

Kommunstyrelsen diskuterar ”Landsbygdens drivkrafter” och ser i princip 
positivt på ansökan. Ärendet återremitteras dock till berörda utskott för 
förankring i respektive verksamhet. Berörda utskott är tekniska utskottet, 
kommunlednings och utbildningsutskottet. 

Kommunstyrelsen beslutar 
att återremittera ärendet för förankring i berörda utskott 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Budget Landsbygdens drivkrafter.xls 2009-11-03 
Tjänsteutlåtande 2009-11-11 
091103 Ansblankett projektstöd Landsbygdens drivkrafter.doc 2009-11-03 
Landsbygdens drivkrafter projektbeskrivning 2009-11-03 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 

Tekniska utskottet  
Kommunledningutskottet 
Utbildningsutskottet. 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Projektet - Lokala tillväxtprocesser och näringslivsutveckling  
Projektet Lokala tillväxtprocesser och näringslivsutveckling 
För att såväl befintliga som potentiella näringsverksamheter ska kunna 
utvecklas och skapa förutsättningar, för framförallt våra ungdomars möjlighet 
till arbete och företagande på landsbygden, krävs också att det finns tillgång 
till stödjande strukturer och effektiva rådgivningssystem för att möta upp 
efterfrågade behov. 

Tanken med projektet är att kommunen tillsammans med aktörer från 
samhällets olika sektorer ska skapa förutsättningar för långsiktigt 
kommersiella möjligheter på landsbygden. Genom att utveckla ett 
företagsdrivhus - en plattform för utveckling av landbygdsföretag, 
tillhandhållandes stödjande strukturer och ett effektivt rådgivningssystem, 
förväntar vi oss kunna bidra till en positiv utveckling, inte minst när det gäller 
våra ungdomars möjligheter till arbete och nyföretagande.   

Projekten som vi har för avsikt att samarbeta med och dra lärdomar av är: 
Samhälle i Samverkan - ett projekt/förstudie som har som mål att klargöra 
förutsättningarna inför inrättandet av ett centralt placerat lokalt servicekontor 
i Högsby i samarbete med bl. a Arbetsförmedlingen och Försäkringskassan. 

Innovationssystemet i Oskarshamnsregionen – projektet, som ägs av Atrinova 
Affärsutveckling AB i Oskarshamn, har som syfte att stärka den regionala 
konkurrenskraften genom att ta till vara på de potentiella affärsidéer och 
möjligheter till utökat företagande som finns, såväl hos potentiella 
entreprenörer som inom den befintliga industrin. Tanken är att framförallt 
stödja nya kunskapsintensiva företag med en hög teknikhöjd. 

Publikt Entreprenörskap – är ett forskningsprojekt som ägs av Högskolan i 
Kalmar och drivs av Björn Bjerke som bl. a är professor i entreprenörskap vid 
Stockholms Universitet. Projektets syfte är att utveckla en solid, realistisk och 
användbar kunskap om publikt entreprenörskap (Samhällsentreprenörer).  

Uthållig kommun - är ett unikt samarbete mellan Energimyndigheten och ett 
60-tal av landets kommuner. Kalmar län är i detta sammanhang unikt då alla 
länets kommuner deltar i samarbetet. Projektets övergripande syfte är att göra 
det lokala samhället mer uthålligt, t ex genom att hjälpa företag att spara 
pengar och miljö genom att effektivisera energianvändningen. 

Projektet ägs och drivs av Högsby kommun.  

Kommunledningsutskottet föreslår 
att uttala en positiv inställning till projektet ”Lokala tillväxtprocesser och 
näringslivsutveckling – samverkan för ökad tillväxt” men det krävs en mer 
detaljerad information vid kommunstyrelsens möte i november om vad som 
händer efter projekttiden slut 
______ 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Projektets fortlevnad – övergång till ordinarie verksamhet 
Projektet är ett första steg i en långsiktigt hållbar utvecklingsprocess, och 
tänkt som ett incitament i utvecklingen av en ny ”verksamhet” med syftet att 
stödja och skapa förutsättningar för det lokala näringslivets fortlevnad och 
tillväxt. Den presumtiva verksamhetens förutsättningar för fortlevnad och 
utveckling efter projektets avslutande ser vi som utomordentligt goda. 
Anledningen till detta är framförallt att verksamheten efter uppstart endast 
kräver en blygsam finansiering, vilken för övrigt kommer att fördelas mellan 
deltagande aktörer.  

Vidare bygger den framtida verksamheten också i grund och botten på en 
utbredd samverkan mellan idag redan existerande verksamheter och tjänster, 
vilket i sig underlättar övergången till en långsiktig ordinarie verksamhet. 
Verksamheten är givetvis starkt beroende av de olika aktörernas engagemang, 
varför den breda lokala förankringen är av stor vikt för ett lyckat resultat. 
Tanken är att arbetet framgent och i enlighet med projektidén kommer att 
bedrivas som ett gemensamt initiativ med syftet att tillhandhålla stödjande 
strukturer och ett effektivt rådgivningssystem, för att på så sätt kunna möta 
upp efterfrågade behov från det lokala näringslivet. 
________ 

Gunilla Schollin-Borg (MP) med instämmande av Andreas Furuskog (S) 
yrkar avslag 

Ordförande ställer kommunledningsutskottets förslag mot bifall eller avslag 
och fann att kommunstyrelsen avslagit kommunledningsutskottets förslag. 

Kommunstyrelsen beslutar 
att inte genomföra projektet ”Lokala tillväxtprocesser och 
näringslivsutveckling – samverkan för ökad tillväxt” 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Lokala_tillväxtprocesser_och_näringslivsutveckling_-_Budget_Konsult.xls 2009-
11-09 
Projektbeskrivning Lokala tillväxtprocesser..ver 1 2009-11-09 
Projektbeskrivning Lokala_tillväxtprocesser....ver 2 2009-11-09 
Lokala_tillväxtprocesser_och_näringslivsutveckling_-_Budget_Heltid.xls 2009-11-
09 
Lokala_tillväxtprocesser_och_näringslivsutveckling_-_Budget_Halvtid.xls 2009-11-
09 
 
 
Beslutsexpediering. 
Projektsamordnaren 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Tekniska utskottets äskan om ersättning för förlorade intäkter Ruda 9:1  
Förvaltningen har haft drift / ansvar för fastigheten Ruda 9:1, under 
populärnamnet Legoproduktion. Fastigheten är idag avyttrad efter beslut i 
KS. Förvaltningen erhöll ett visst överskott på denna fastighet, som varje 
fastighetsägare skall då vi ansvarade både för intäkter och kostnader. 

Nettointäkterna för Ruda 9:1 är 52 000 kronor . Överskottet för Ruda 9:1 har 
finansierat övrig fastighetsförvaltning inom kommunen. ”Tappet” synes vara 
oerhört litet i förhållande till omsättningen på förvaltningen men vill 
poängtera att ”tappet och utökad verksamhet” har varit många under de 
senaste åren. Förvaltningen klarar inte ytterligare intäktsbortfall i denna 
storlek. 

Förslag till beslut: 
Tekniska utskottet äskar 52 000 kronor i utökad budgetram 
________ 

Kommunstyrelsen har inga avsatta buffertmedel som kan delas ut till 
utskotten utan att försämra kommunens resultat. Detta talar för att äska extra 
medel under pågående budgetår EJ är möjligt. För närvarande pågår arbete 
med att tillskapa ett internhyressystem som skall kunna hantera 
problematiken kring ej kompenserade kapitalkostnader. Arbetet beräknas vara 
färdigt kring årsskiftet. Vad gäller budgetdifferenserna i 2010 års budget bör 
tekniska utskottet återkomma med en konsekvensbeskrivning avseende vilka 
åtgärder som måste vidtas för att uppnå en budget i balans. 

Kommunstyrelsen beslutar 
att återremittera ärendet till tekniska utskottet för komplettering  

att tekniska utskottet tar fram en konsekvensbeskrivning avseende vilka 
åtgärder som måste vidtas för att uppnå en budget i balans 2010 
_____ 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Tekniska utskottet 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Tekniska utskottets äskan om utökad budgetram för ökade kostnader 
för vägbelysning  
Högsby kommun har idag ett driftavtal ett dotterbolag till EON Elektro 
Sandberg ”Helljusavtalet”. Vår kommun liksom många andra mindre 
kommuner har detta eller likartat avtal. Avtalet innebär att ”bolaget” ronderar 
ett antal ggr. per år och byter trasiga lampor i dagsläget 3 ggr. per år. 2002 var 
det 8 ggr per år. 
 
Ett underskott mot budget har uppstått sedan 2004 då energipriserna fick en 
brant utveckling uppåt. Förvaltningen har hanterat även detta genom 
omprioritera inom givna ramar vilket vi har bemyndigande att göra då den 
”sista raden gäller”. Omprioriteringar i all ära vid bokslut är acceptabelt men 
skall inte användas vid budgetering. 
 
Tekniska förvaltningen står idag för ett budgetöverskridande gällande 
belysning på 470 000 kronor som vi inte hanterar inom våra ramar. 
Kostnaderna härrör sig enbart till ökade driftskostnader. 
 
Vill även poängtera att vi har en kö till nya belysningspunkter. Vid den sista 
genomgången var det närmare 500 st. som stod i kö på nya 
belysningspunkter. Kostnaden för en ny belysningspunkt är i snitt 20 000 
kronor. Förvaltningen kan idag inte tillfredsställa våra medborgares krav då 
medel saknas, vilket uppfattas av den enskilde mycket negativt. 

Förslag till beslut: 
Tekniska utskottet äskar 470 000:- kronor i utökad budgetram 
________ 

Kommunstyrelsen har inga avsatta buffertmedel som kan delas ut till 
utskotten utan att försämra kommunens resultat. Detta talar för att äska extra 
medel under pågående budgetår EJ är möjligt. Tekniska utskottet bör lyfta 
upp dessa budgetdifferenser i kommande budgetarbete inför 2011-2013. Vad 
gäller budgetdifferenserna i 2010 års budget bör tekniska utskottet återkomma 
med en konsekvensbeskrivning avseende vilka åtgärder som måste vidtas för 
att uppnå en budget i balans. 

Kommunstyrelsen beslutar 
att återremittera ärendet till tekniska utskottet för komplettering  

att tekniska utskottet tar fram en konsekvensbeskrivning avseende vilka 
åtgärder som måste vidtas för att uppnå en budget i balans 2010 
_____ 
 
Beslutsexpediering. 
Tekniska utskottet 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Tekniska utskottets äskan om kompensation för icke erhållna minskade 
personalkostnader vid nedläggningen av Fågelfors brandstation  
Räddningstjänsten i Högsby kommun har och genomgår ett stålbad: 
Framförallt med fokus på verksamheterna i Fågelfors och Fagerhult. 
Bantningen och omstruktureringen är i princip genomförd efter givna 
direktiv. De förväntade besparingarna kan ej erhållas då synergieffekterna är 
för små samt att avyttringar av fastigheter och material ej kommit till stånd. 

Kapitaltjänstkostnaden och de icke förväntade erhållna minskade 
personalkostnaderna visar på ett budgeterat underskott på 250 000 kronor 

Förslag till beslut: 
Tekniska utskottet äskar 250 000 kronor i utökad budgetram 
________ 

Kommunstyrelsen har inga avsatta buffertmedel som kan delas ut till 
utskotten utan att försämra kommunens resultat. Detta talar för att äska extra 
medel under pågående budgetår EJ är möjligt. Tekniska utskottet bör lyfta 
upp dessa budgetdifferenser i kommande budgetarbete inför 2011-2013. Vad 
gäller budgetdifferenserna i 2010 års budget bör tekniska utskottet återkomma 
med en konsekvensbeskrivning avseende vilka åtgärder som måste vidtas för 
att uppnå en budget i balans. 

För närvarande pågår arbete med att tillskapa ett internhyressystem som skall 
kunna hantera problematiken kring ej kompenserade kapitalkostnader. 
Arbetet beräknas vara färdigt kring årsskiftet.  

Kommunstyrelsen beslutar 
att återremittera ärendet till tekniska utskottet för komplettering  

att tekniska utskottet tar fram en konsekvensbeskrivning avseende vilka 
åtgärder som måste vidtas för att uppnå en budget i balans 2010 
_____ 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Tekniska utskottet 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Tekniska utskottets äskan om täckande av kostnader för utökat 
verksamhetsområde, inomplansvägar  
Tekniska förvaltningen har under de senaste åren fått utökat 
verksamhetsområde gällande inomplansvägar. Inomplansvägar är de gator 
och vägar samt allmänna torg som ligger inom detaljplanerat område. Dessa 
ytor är huvudsakligen belagda med asfalt samt vissa ytor med plattor. 
 
Områden som har tillkommit är Storgatan, Kyrkogatan, ICA–torget samt nya 
Hanåsavägen med minirondell. Medel för att sköta dessa har aldrig tillförts 
förvaltningen. Kostnaden har förvaltningen tvingats hitta genom att 
nedprioritera andra skötselområden. Förvaltningen har åtagande mot externa 
finansiärer främst rörande Storgatan och även i en framtid ICA-torget. 
 
Förvaltningen har räknat fram att kostnaden för det utökade åtagandet är 
125.000 kronor per år. 

Förslag till beslut: 
Tekniska utskottet äskar 125 000 kronor för det utökade verksamhetsområdet 
________ 

Kommunstyrelsen har inga avsatta buffertmedel som kan delas ut till 
utskotten utan att försämra kommunens resultat. Detta talar för att äska extra 
medel under pågående budgetår EJ är möjligt. Tekniska utskottet bör lyfta 
upp dessa budgetdifferenser i kommande budgetarbete inför 2011-2013. Vad 
gäller budgetdifferenserna i 2010 års budget bör tekniska utskottet återkomma 
med en konsekvensbeskrivning avseende vilka åtgärder som måste vidtas för 
att uppnå en budget i balans. 

Kommunstyrelsen beslutar 
att återremittera ärendet till tekniska utskottet för komplettering  

att tekniska utskottet tar fram en konsekvensbeskrivning avseende vilka 
åtgärder som måste vidtas för att uppnå en budget i balans 2010 
_____ 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Tekniska utskottet 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Tekniska utskottets äskan om täckande av kostnader för utökat 
driftsområde och kompensation för kapitaltjänstkostnader   
Tekniska förvaltningen har under ett flertal år lidit av kommunstyrelsens 
tagna beslut där förvaltningen ej fått utökad driftsbudget eller kompensation 
för kapitaltjänstkostnader. Vid utökat driftsområde eller ökad kapitaltjänst 
skall förvaltningen vara kostnadsneutral. 

Tekniska utskottet föreslår  
att vid minskad eller utökad verksamhetsområde skall förvaltningen hållas 
kostnadsneutral. 

att full kompensation skall erhållas av kommunstyrelsens beslutade 
investeringar  med hänsyftning på kapitaltjänst som belastar förvaltningen 
________ 

Kommunstyrelsen har inga avsatta buffertmedel som kan delas ut till 
utskotten utan att försämra kommunens resultat. Detta talar för att äska extra 
medel under pågående budgetår EJ är möjligt. Tekniska utskottet bör lyfta 
upp dessa budgetdifferenser i kommande budgetarbete inför 2011-2013. Vad 
gäller budgetdifferenserna i 2010 års budget bör tekniska utskottet återkomma 
med en konsekvensbeskrivning avseende vilka åtgärder som måste vidtas för 
att uppnå en budget i balans. 

För närvarande pågår arbete med att tillskapa ett internhyressystem som skall 
kunna hantera problematiken kring ej kompenserade kapitalkostnader. 
Arbetet beräknas vara färdigt kring årsskiftet.  

Kommunstyrelsen beslutar 
att återremittera ärendet till tekniska utskottet för komplettering  

att tekniska utskottet tar fram en konsekvensbeskrivning avseende vilka 
åtgärder som måste vidtas för att uppnå en budget i balans 2010 
_____ 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Tekniska utskottet 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Tekniska utskottets äskan om täckande av kostnader för utökat 
verksamhetsområde snöröjning inomplansvägar  
Tekniska förvaltningen har under de senaste åren fått utökat 
verksamhetsområde gällande inomplansvägar. Inomplansvägar är de gator 
och vägar samt allmänna torg som ligger inom detaljplanerat område. Dessa 
ytor är huvudsakligen belagda med asfalt samt vissa ytor med plattor. 

Områden som har tillkommit är Storgatan, Kyrkogatan, ICA –torget samt nya 
Hanåsavägen med minirondell. Medel för att sköta dessa har aldrig tillförts 
förvaltningen. Kostnaden har förvaltningen tvingats hitta genom att 
nedprioritera andra skötselområden. Förvaltningen har efter kontakter med 
den förre väghållaren som var Vägverket samt dess entreprenör som var 
Högsby LBC fastslagit kostnaden för vinterväghållning av Storgatan och 
Kyrkogatan. Snittkostnaden har varit 500 000 kronor per vintersäsong. 

Idag anlitar Högsby kommun samma entreprenör då egna resurser ej finns 
tillgängliga efter genomförda personalminskningar. 

Förslag till beslut: 
Tekniska utskottet äskar 500 000 kronor för det utökade verksamhetsområdet 
________ 

Kommunstyrelsen har inga avsatta buffertmedel som kan delas ut till 
utskotten utan att försämra kommunens resultat. Detta talar för att äska extra 
medel under pågående budgetår EJ är möjligt. Tekniska utskottet bör lyfta 
upp dessa budgetdifferenser i kommande budgetarbete inför 2011-2013. Vad 
gäller budgetdifferenserna i 2010 års budget bör tekniska utskottet återkomma 
med en konsekvensbeskrivning avseende vilka åtgärder som måste vidtas för 
att uppnå en budget i balans. 

Kommunstyrelsen beslutar 
att återremittera ärendet till tekniska utskottet för komplettering  

att tekniska utskottet tar fram en konsekvensbeskrivning avseende vilka 
åtgärder som måste vidtas för att uppnå en budget i balans 2010 
____ 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Tekniska utskottet 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Utseende av idrotts- och ungdomsledarstipendium och kulturstipendium 
2009   
Totalt har sju förslag till stipendiater för 2009 har lämnats in, sex 
kulturstipendiater och ett idrotts- och ungdomsledarstipendiater. 

Kommunstyrelsen beslutar 
att utse Magnus Björngard, Högsby IK, till idrotts- och 
ungdomsledarstipendiat 2009 

att utse ”Järngänget” Fågelfors Hembygdsförening, till kulturstipendiat 2009 
_____ 

Beslutsunderlag. 
  
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Stipendiaterna 
Kommunfullmäktige 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Framtida äldreomsorg och särskilt äldreboende  
Frågan om äldreomsorg och särskilt äldreboende i Högsby kommun 
diskuterades i kommunfullmäktige i januari månad 2009. Det är för 
kommunen mycket omfattande frågeställningar och behovet av en väl 
genomarbetad plan i ärendet är stor.  

Antalet äldre över 80 år beräknas minska under ett antal år framöver men 
kommer därefter återigen att öka. Detta berör såväl boende som av vård och 
omsorg för äldre. Även Hemsjukvården är en viktig aktör. 

Behov finns av en flexibel verksamhet och organisation för äldreomsorg där 
omställningar sker utifrån invånarnas behov.  
______ 

Kommunstyrelsen beslutar 
att ge socialutskottet i uppdrag att utarbeta ett förslag till äldreomsorgsplan 
för Högsby kommun 

att tillämpliga delar av äldreboendegruppens förslag tas tillvara i planarbetet 

att hänsyn tas till kommunfullmäktiges beslut 2009 01 29 angående framtida 
äldreboende i kommunen 

att ge tekniska utskottet i uppdrag att omgående ta fram en kalkyl över 
nödvändiga reparationer av Mogårdens och Kvillgårdens tak 

att föreslå socialutskottet att bjuda in representant från Sunnemo, Munkfors 
kommun att berätta om hur man har skapat ett trygghetsboende på ett 
annorlunda vis 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Material tema äldreomsorg KF 090129.pdf  
KF § 10 2009-01-29 2009-11-11 
Alt försl på ombyggna av det särskilda boendet i HK, dat 090122.pdf  
Äldreomsorgen synpunkter S, dat 090115.pdf  
Äldreboende, synpunkter C dat 090129.pdf  
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Socialutskottet 
Tekniska utskottet 
Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Rapport från verksamheterna 
Mjuk sektor 
Äldreomsorg 
Nationella riktlinjer för vård och omsorg vid demenssjukdom. Vi arbetar 
tillsammans med Landstinget i länet med att förankra Socialstyrelsens 
nationella riktlinjer. 
 
Äldreguiden 
Vi är tveksamma till relevansen i uppgifterna. Vi bör utveckla våra rutiner för 
lämnande av uppgifter. Samordning bör ske centralt. 
 
Policy för anhörigstöd 
Vid nationellt anhörigcentrum i Kalmar deltar vår kommun. En anhörigpolicy 
är i det närmaste klar. 
 
Rapport om hemtjänst 
Efter Socialstyrelsens uppdrag om årliga nationella brukarundersökningar har 
kommunen nu avslutat en undersökning hos 121 brukare inom hemtjänsten. 
Rapporten behandlas i Sociala utskottet.  
 
Nya influensan 
Personal i äldreomsorgen har vaccinerats mot nya influensan. Ca. 60% har 
tagit vaccinet. Nu pågår vaccinering av riskgrupper. 
 
Hemsjukvård 
Kommunernas framtida hjälpmedelförsörjning i Kalmar län. Avtalet med 
Landstinget i Kalmar län kan sägas upp av samtliga kommuner i länet senast 
2010-12-31. Kommunerna i länet bör gemensamt ta sig an denna stora fråga. 
Primärkommunala nämnden föreslås vara uppdragsgivare för ett 
tjänsteutvecklingsprojekt i länets kommuner till en kostnad av 350 000 kr per 
år. Högsby kommuns del av finansieringen uppgår till 8 893 kr per år 2010 
och 2011. Högsby kommun har anmält deltagande i detta projekt. 
 
Skola 
Lärarförbundets årliga undersökning Årets skolkommun rankade Högsby 
kommun på 220 plats 2009. Om man tar ett genomsnitt de senaste sju åren 
hamnar kommunen på plats 141. Den bästa rankingen är andel som fullföljt 
gymnasiet efter 4 år (50) och lärartäthet (82). Den sämsta rankingen är 
genomsnittligt meritvärde åk 9 (219) och friska lärare (195). 

Föräldraalliansen Sveriges kommunala grundskoleindex är ett kvalitetsindex 
som utgår från ett föräldraperspektiv. Fyra kvalitetsområden beräknas, viktas 
och läggs samman till ett sammanlagt kvalitetsindex för grundskolan i 
respektive kommun. Här är Högsby kommun rankad som 42 kommun i 
landet. 

 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Primärkommunala nämnden har gett en rekommendation om terminstider till 
2011. Förra läsåret avvek Oskarshamns kommun från rekommendationen, 
vilket medförde att även Högsby avvek. Detta har medfört ökade kostnader 
för kommunerna i länet. Läsår 2010-2011 kommer Högsby kommun att följa 
rekommendationen. 
 
Samverkan om gymnasieutbildning i norra länet pågår. Arbetet omfattar GY-
2011, elevminskningen, arbetsmarknaden i framtiden. I Regionförbundets 
regi behandlas kommungemensamma lärandefrågor som; journalsystem för 
skolhälsovården, yrkeshögskoleutbildning i Kalmar län, gemensamma 
läsårstider och gymnasiereformen. 
 
IFO 
En utredning om förflyttning av arbetsmarknadsenheten till RSS pågår. 
Inventering av psykiskt funktionshindrades behov i Högsby kommun är klar. 
Rapporten är framtagen av Fokus (Forskning och kunskapsutveckling 
socialtjänst Regionförbundet i Kalmar län) 
 
Handikappomsorgen 
Områdeschef Eva-Lisa Gustavsson har avlidit. Rekryteringsprocess är inledd. 
En utbildning om gränsdragning mellan olika lagar som LSS, SoL, LASS, 
HSL och skollagen har genomförts. LSS kommittén föreslår förändringar i 
lagstiftningen. Vi bedömer att förändringarna kommer att medföra ökade krav 
på kommunen och därmed också ökade kostnader. Lagen bedöms träda i kraft 
2011. 

Kommunledningsstaben 
It 
IT och ekonomi, arbetar nu med att bjuda in leverantörer inför nästa steg i en 
förhandlad upphandling. Av dessa ska tre till fem leverantörer väljas ut som 
senare kommer att erhålla anbudsförfrågan och lämna förslag på lösningar 
och pris. 4 december skickas anbudsförfrågan ut till utvalda leverantörer. 
Målet är att teckna avtal i mars 2010 att gälla från juli 2010. 

Personal 
Vaccination av prioriterade grupper, inom äldre- och handikappomsorgen, 
pågår. Ca 60% av personalen har valt att vaccinera sig.  

Arbetet pågår med att ta fram ett nytt flextidsavtal i kommunhuset. Vi 
planerar därmed att gå ifrån de referenstider som tidigare beslutats av KS 
inför varje nytt kalenderår. I planeringen ingår också att arbeta vidare för att 
vidga möjligheten till flextid på flera arbetsplatser med administrativ 
personal.  

Växel 
Arbetet med att införa Digitalan fortsätter. Telia har haft problem att ge oss 
den feedback vi behöver för att komma vidare på grund av sjukdom, men nu 
börjar en lösning närma sig. I växeln arbetar de också mycket med bokningar 
av resor och hotell enligt den resepolicy som antogs under året. 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Ekonomi 
Scanningen avseende Lessebo kommun har påbörjats. Inköpsrådet har haft 
två möten. De arbetar med att fram rutinbeskrivningar för inköp och 
upphandlingar samt sammanställning av gällande avtal. Arbetet med bokslut 
för 2009 har inletts med förberedelser.  

Vaktmästeri 
För att effektivisera utskrifter och kopiering genomförs en översyn av 
maskinerna i kommunhuset. Några av maskinerna är gamla och det finns inga 
gällande serviceavtal. En diskussion pågår att ev. flytta upp 
föreningskopieringen till Misteln. 

Teknisk sektor 
Mål. Gator och vägar: 
Beläggningsunderhållet uppnår ej uppsatta mål p.g.a. budgetnedskärningar. 
Behovet är 1,4 milj. Budgeterade medel är 200 000 kronor. 
Utomplansvägarna uppnår satta mål. 

Mål. Parker o Fritid: 
Budgeten hålls och besparingarna är genomförda. Kvalitén uppnår ej uppsatta 
mål. 

Mål. Fastigheter 
Budgeten hålls. Fastighetsunderhållet är starkt eftersatt. 
Mål. VA Avfall 
Intäkterna för VA visar ett bortfall på cirka 15 000 m³. Samtliga kvalitetsmål 
nås. 

Mål. Städ o Måltid 
Samtliga mål nås. 

Arbeten: Ombyggnaden av Järnvägsgatan med omläggning av VA ledningar 
är i det närmaste färdigställt. 
 
HEAB:s ledningsdragning är i det närmaste klar. Asfalteringsarbetena skall 
påbörjas under vecka 47. 
 
Biopannorna i Ruda och Fagerhult har tagits i drift och under vecka 47-48 
kommer de att vara i full drift. Beräknad oljebesparing är 45 m³ per år. 
 
Förvaltningen får mottaga massiv kritik ifrån invånarna p.g.a. neddragningen 
på skötseln av grönytor.  

Kommunstyrelsen beslutar 
att lägga informationen till handlingarna 
_____ 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Akten  

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
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Näringslivsfrågor   
Frukostmöten: Tisdagen 17 november är det frukostmöte hos  Ruben 
Hägglunds Maskin AB. Planering pågår för nya frukostmöten med bl.a. 
Bostadsbolaget och Migrationsverket. 

Utvecklingskontakter: Vi hjälper gärna till om företag i kommunen vill få 
kontakt med någon högskola eller universitet. Vi planerar att utveckla ett 
nätverk med ”yngre” företagare och koppla detta till Växjö universitet. Vi ser 
intressant på att just utveckla kopplingen mellan akademin och företagen i 
närområdet. Samverkan med Kalmar Högskola vad gäller ex jobb, 
produktutveckling och marknadsföring ute på företagen.  

Företagsstödet: Flera små företag har genom Mittpunkt Högsby fått kontakt 
med landsbygdsprogrammet hos länsstyrelsen i Kalmar. Vi jobbar som 
företagslots och har genom olika kontakter lyckats växla upp ett stort EU 
stöd vid satsningar inom näringslivet. Vidare har vi regelbundet kontakt med 
Regionförbundet med ansökningar om konsultcheckar till företagsutveckling. 

Nässjö Träcentrum: Ett omfattande arbete pågår ute på företagen i samarbete 
med Mittpunkt Högsby och Högsby Sparbanks Näringslivsstiftelse, i syfte att 
jobba med ett förändringsarbete i riktning mot Lean produktion. Den första 
fasen har varit att skapa ordning och reda genom att införa konceptet 
”Effektiva arbetsplatser”. Här arbetas parallellt med att införa 5 S och 
Systematiskt Arbetsmiljöarbete i  administration och produktion. Samarbetet 
med Nässjö Träcentrum pågår inom olika branscher i kommunens näringsliv.  

Kvinnors företagande: Mittpunkt Högsby arbetar i ett projekt med 
Regionförbundet, i syfte att stötta kvinnor som idag driver företag och även 
de kvinnor som har någon idé att starta upp ett nytt företag. Närmast är en 
resa till Kosta Glas hotell lördagen 7 nov, med ett 30 tal . 

Handel och industri lokaler: Vi jobbar med att hålla aktuell information 
uppdaterad på hemsidor för dem som är intresserad att starta något företag. 
Samverkan sker med Mäklarhuset i Högsby angående de fastigheter som 
Högsby kommun ska sälja. 

Företagsutställning: Vi startar upp en företagsutställning på Misteln, med start 
vid årets julskyltning 6 dec. Syftet är att ge inte minst de mindre företagen en 
möjlighet att visa upp sig för kommuninvånarna och naturligtvis också för 
besökare utifrån.  

Tidningen Innehåll: Utgivningen av tidningen sker nästa gång 27 nov och 18 
dec. Här publiceras intressant näringsliv och kommuninformation. 

Skola-Näringsliv: Kontakter har tagit med Anders Johansson, skolchef och 
utbildningsutskottet för att se på möjligheten att få igång en ökad samverkan  
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mellan skolan (elever och lärare) samt företag i kommunen. Ett besök med 
utbildningsutskottet har ägt rum vid Nässjö Träcentrum, där Ulrika Wikander 
informerade om arbetet med attitydfrämjande åtgärder inom olika branscher i 
näringslivet. 

Utvecklingsverksamhet i Högsby kommun 
Jonas Högquist, projektsamordnare, rapporterar att det  för närvarande är 
många spännande saker på gång i Högsby kommun. Ett antal satsningar är 
igång och flera nya diskuteras, bl a inom områden som näringslivs- och 
landsbygdsutveckling. Samtidigt lyfter vi fram dessa frågor på ett mer 
regionalt plan, då vi också tittar på möjligheter till samverkan med våra 
grannkommuner inom just dessa specifika områden.   
Sedan tidigare pågår ett antal såväl större samverkansprojekt med flera 
regionala och nationella aktörer som mindre lokala satsningar med syftet att 
utveckla och stärka landsbygden. 

Hållbar Näringslivsutveckling 
Förra hösten startade Högsby kommun tillsammans med Hultsfred och 
Mönsterås kommuner samt Almi Företagspartner i Kalmar län projektet 
"Hållbar Näringslivsutveckling". Syftet var att få en bild av hur våra små 
lokala företag upplever vardagen, vilka behov finns och vilka hot och 
möjligheter upplever man? Tillsammans med Almi har representanter från 
våra tre kommuner varit ute och besökt företag för att diskutera dessa frågor, 
vi har i viss mån även kunnat erbjuda företagen kostnadsfri rådgivning via 
Almi. Totalt är ca 125 företag involverade i projektet som nu går in i sin 
slutfas, varpå en slutrapport kommer att tas fram under hösten/vintern. 

Innovationssystemet i Oskarshamnsregionen 
Den första juli i år startade "Innovationssystemet i Oskarshamnsregionen". 
Det är ett samverkansprojekt mellan Högsby, Mönsterås och Oskarshamn 
kommuner och ett antal av de större företagen i vår region, bl. a. Scania, Saft 
och OKG m fl. Arbetet inriktar sig framförallt på att utveckla en 
inkubatorverksamhet med syftet att stödja nya kunskapsintensiva företag med 
hög teknikhöjd i den tidiga uppstartsfasen för att på så sätt stärka det 
regionala näringslivet och skapa nya arbetstillfällen. I detta ingår även en 
djupare kartläggning av det lokala näringslivets tillväxtförutsättningar, varför 
ett forskarlag från KTH i Stockholm för närvarande håller på med ett antal 
djupgående intervjuer med lokala aktörer i Högsby och Mönsterås. En 
delrapport kommer att läggas fram lagom till jul och kommer sannolikt att 
visa på intressanta utvecklingsmöjligheter för inte minst Högsby kommun. 
Arbetet kommer att pågå fram till 30 juni 2012 och finansieras bl a via den 
Europeiska Regionala Utvecklings Fonden. 
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Lokal service 
Vidare så startade Högsby kommun för en månad sedan en förstudie - 
Samhälle i samverkan - för att kartlägga befintliga och presumtiva 
servicebehov runtom i kommunen. Förstudien bygger på en statlig utredning 
som tillsattes av regering under hösten 2007 med syftet att hitta nya former 
för samverkan och utveckling av servicen på landsbygden. Förstudien pågår 
fram till och med 30 juni nästa år och syftet är att få fram ett gediget underlag 
för att på så sätt kunna gå vidare med konkreta insatser för att stärka 
förutsättningarna för en livskraftig landsbygd.  

Arbetsmarknaden 
I Högsby kommun fanns i slutet av september 125 öppet arbetslösa varav 36 
är ungdomar under 25 år, och 86 sökande i program med aktivitetsstöd varav 
21 är ungdomar. Antalet öppet arbetslösa har minskat något sedan sommaren. 
9 personer har nystartjobb i kommunen. 

Kommunchefen informerar om sina kontakter med en företagare som arbetar 
med att introducera en ny bransch i kommunen. Frågan om lokalisering av 
verksamheten diskuteras i berörda utskott och kommunala verksamheter.  

Kommunstyrelsens ordförande informerar om att ovan nämnda företag 
kommer att informera om sina planer den 30 november. Inbjudan utgår till 
företrädare för politiken och till berörda verksamheter. 

Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna ovanstående information och lägga den till handlingarna 
_____ 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Akten  
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Övriga strategiska frågor  
Uthållig kommun 
Uthållig kommun genomförde en nationell samling med ca 350 deltagare från 
hela landet i Linköping den 10-11 november. Högsby kommun företräddes av 
miljösamordnare Anders Ivansson och kommunstyrelsens ordförande Ewa 
Engdahl. I nuläget är 64 kommuner och 3 övriga organisationer/myndigheter i 
landet anslutna. Kalmar län är ett pilotlän där alla kommuner samt landsting, 
länsstyrelse och regionförbund är medlemmar. Konferensen redovisas i 
bilaga. 

Energiavtal 
Vid inledningen av 2010 kommer alla Sveriges kommuner att ges möjlighet 
att underteckna ett 5-årsavtal med Energimyndigheten kring fortsatt arbete 
med energieffektivisering. Detta kan ses som en uppföljning av arbetet inom 
Uthållig kommun. Resurser från staten för att arbeta med frågorna kommer 
att följa avtalet. Förberedelser för detta avtal bör påbörjas så snart riktlinjer 
kommer. Jämsides med detta erbjuds stöd till företagens energieffektivisering 
vilket bör marknadsföras. 

Marknadsföring 
Kommunledningsutskottet har i uppgift att ta fram en marknadsföringsstrategi 
för Högsby kommun. Planering och faktainsamling bör påbörjas inom kort. 
För att genomföra detta behövs utökade resurser förutom det som anvisats i 
årsbudgeten. Kommunfullmäktige har angivit målsättningar för extern 
finansiering i budget och möjlighet finns att söka externa medel för delar av 
detta arbete. Detta innebär att kommunala medel som är avsatta för 
marknadsföring kan växlas upp med externa resurser. I första hand undersöks 
möjligheterna i Landsbygdsprogrammet. Utkast bifogas. 

Småkom 
Höstkonferens hålles den 19 november. Se bif inbjudan. 
Aktuella frågor inom SmåKom redovisas på bilaga. 

Hållbara städer 
Delegationen för hållbara städer har till uppgift att verka för en hållbar 
utveckling av städer, tätorter och bostadsområden. Delegationen ska i 
samarbete med kommunerna, marknadens aktörer och andra parter underlätta 
och stimulera arbetet med att genom integrerad, sektorsövergripande 
planering, höjda ambitionsnivåer och användande av ny teknik åstadkomma 
välfungerande och attraktiva stadsmiljöer där hög livskvalitet går hand i hand 
med förbättrad miljö, ekonomisk tillväxt, social sammanhållning och 
minimerad klimatpåverkan.  

I uppdraget ligger bl.a. att bidra till kunskapsutveckling, stödja befintliga 
initiativ, samla och sprida information om goda exempel, främja dialog och 
samordning mellan olika sektorer och kompetenser, underlätta offentlig- 
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privat samverkan, understödja utveckling, användning och export av 
miljöteknik och främja internationellt samarbete kring utveckling av hållbara 
städer.  

Regeringen har givit Delegationen för hållbara städer i uppdrag att hantera 
ekonomiskt stöd till utveckling av hållbara städer.  
_______ 

Kommunchefen informerade om att visstidsförordnandet för 
projektsamordnar tjänsten upphör under mars månad 2010. Kommunchefen 
föreslår att denna tjänst görs om till en tillsvidareanställning. 

Kommunchefen informerade om att inga anbud inkommit avseende Hornsö 
skola och föreslår att ett fastpris sätts om 95 000 kr för fastigheten. 

Kommunchefen informerade om sitt och kommunstyrelsens ordförandes 
deltagande på SmåKoms bostadskonferens. Ett flertal exempel på lyckade 
bostadsbyggnationer i landsbygdskommuner redovisades vilka kan stå som 
exempel för kommande satsningar i Högsby kommun. Till detta redovisades 
olika exempel på ägarkonstellationer och modeller för hyra, bostadsrätt, 
ägarlägenheter och kombinationer av dessa. 

Kommunstyrelsen beslutar 
att ge kommunchefen uppdrag att i samverkan med Energikontor Sydost 
förbereda underlag till energiavtal med Energimyndigheten  

att ge projektsamordnaren i uppdrag att växla upp kommunala medel för 
marknadsföring genom att ansöka om externa resurser  

att ge kommunchefen i uppdrag att undersöka om Högsby kommun kan 
ansöka om medel hos delegationen för Hållbara städer 

att notera att SKL och KK-stiftelsen kommer att genomföra en kartläggning 
av goda exempel på samhällsentreprenörskap i bl.a. Högsby kommun 

att projektsamordnartjänsten görs om till en tillsvidareanställning 

att Hornsö skola säljs till ett fast pris om 95 000 kr 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Hållbara_städer_info.pdf 2009-11-11 
SmåKoms remissvar kring Inriktningsunderlaget för Väg- och Banverkens 
långtidsplaner.pdf 2009-11-13 
Småkoms uttalande om TeliaSoneras drastiska beslut kring landsbygdens telenät.pdf 
2009-11-13 
Skrivelse 2009-11-11 
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091111_Nulägesrapport_Småkom.doc 2009-11-11 
SmåKom saknar landsbygdsperspektivet.pdf 2009-11-13 
091029_PKN_EE_anteckn.doc 2009-11-11 
091104_Projekt_Skärningspunkt.doc 2009-11-11 
Småkom Landsbygden diskrimineras ifråga om den digitala allemansrätten.pdf 
2009-11-13 
Inbjudan Höstkonferens, Småkom.pdf  
Miljöledningssystem_för_småföretag.pdf 2009-11-11 
Inbjudan Uthållig kommun  
Program_H-konf[1].2009.doc 2009-11-11 
 
 
Beslutsexpediering. 
Kommunledningsstaben 
Akten  
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Redovisning av delegationsbeslut KS  
Delegationsbesluten för perioden redovisades 

Kommunstyrelsen beslutar 
att godkänna redovisning och lägga den till handlingarna 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Deleg besl KS ordf, KC och MAS 090901-091030.pdf  
Parkeringstillstånd.pdf 2009-11-04 
Delegationsbeslut personalchefen, oktober.doc  
Delegationsbesl KC-ekonomichefen 090803.pdf  
TU 2009-10-22 och 2009-10-27.pdf  
SU 2009-10-19.pdf  
Delegationsbesl kc-ekonomichef 090827.pdf  
Delegationsbeslut personalchefen,september.doc  
UU 2009-10-20.pdf  
KLU 2009-10-21.pdf  
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Akten  
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Delgivning KS 2009-11-17   
Regeringsrättens beslut överklagande Gunnar Hult 
Brev till Regionförbundet om infrastrukturen i Högsby kommun 
Projektlista infrastruktur Regionförbundet 
Remissvar om vistelsebegreppet i SoL 
Revidering av recipientkontrollprogrammet för Alsterån 
Uppmaning från Elöverkänsligas förbund 
Protokoll HUL 2009-08-24 
Flyktingmottagande 
Alsteråns Vattenråds remissyttrande till Vattenmyndigheten 
Protokoll telefonöverläggning angående förlikningsprocess Accelerated Wireless. 
Protokoll KLT 2009-10-09. 
Regeringsbeslut angående förskottering av medel väg 2347 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
att lägga delgivningarna till handlingarna 
_____ 
 

Beslutsunderlag. 
Regeringsbeslut ang förskottering av medel väg 2347.pdf  
Protokoll telefonöverläggning ang förlikningsprocess Accelerated Wireless.pdf  
Elöverkänsligas förbund.pdf  
Protokoll KLT 2009-10-09.pdf  
Rev av recipientkontrollprogrammet för Alsterån.pdf  
Regeringsbeslut ang förskottering av medel väg 2347.pdf  
Projektlista infrastruktur Regionförbundet 2009-11-13 
Protokoll HUL 2009-08-24.pdf  
Regeringsrättens beslut.pdf  
Remissvar om vistelsebegreppet i SoL.doc  
091029 Brev RF Infrastruktur EU.doc  
Alsteråns Vattenråds remissyttrande till Vattenmyndigheten.pdf  
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Akten  
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Vid mötet väckta frågor 
Hur är chefstillsättningen för den hårda sektorn är tänkt att hanteras. 
Kommunchefen redovisade hur tillsättningen av teknisk chef kommer att 
hanteras.  

Varför det inte går att komma åt handlingarna på andra datorer än 
ledamöternas kommundatorer. 
Frågan skickas till IT-chefen för besvarande. 
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Rättelse av kommunstyrelsen 2009-09-29, § 264, angående försäljning av 
brandstationen i Fågelfors, Stora Klobo 1:174   
Kommunchefen redovisar inkomna anbud och förslag till köpare av Fågelfors 
brandstation.  

Yrkande 
Folke Karlsson (s) yrkar med instämmande av Kjell Front (C) avslag till 
kommunchefens förslag. 

Kommunstyrelsens ordförande finner att kommunstyrelsen bifaller Folke 
Karlssons yrkande. 

Jonas Erlandsson (s) yrkar att fastigheten ska rivas. 

Kommunstyrelsens ordförande ställer Jonas Erlandssons yrkande mot att ej 
riva fastigheten och finner att kommunstyrelsen ej vill riva fastigheten. 

Votering begärs. 

Följande propositionsordning godkännes: Den som bifaller 
kommunstyrelsens förslag att ej riva fastigheten röstar ja och den som bifaller 
Jonas Erlandssons yrkande röstar nej. Efter genomförd röstning avges 6 ja-
röster, 4 nej-röster och 1 avstår, enligt nedan. 

Ledamot   Ja Nej Avstår 
Gunilla Schollin Borg (mp)  1 
Raymond Asp (s)    1 
Roland Waern (m)  1 
Marita Björkvall (kd)  1 
Magnus Gabrielsson (s)   1 
Diana Bergeskans (s)   1 
Jonas Erlandsson (s)   1 
Lars-Magnus Ek (c)  1 
Kjell Front (c)     1 
Folke Karlsson (s)  1 
Ewa Engdahl (c)   1 
 
Kommunstyrelsens beslut 
Kommunchefen meddelar mäklaren att en ny anbudsrunda skall göras. 

Jonas Erlandsson reserverar sig till förmån för sitt eget förslag om rivning av 
fastigheten. 
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